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| but the trueh, so help you Gpdz?.

(WHEREUPON, proceedings cont;nued as followa )

THE COURT= Continuing this mornigg in ¢Rr7217131
and 132 end 133, | h

For the’ record, Mr. Isaacs, the Defendant ia present- w
and.ypu're ready to p:ocoq@? |

MR. ISAACSs Yes, sir, Your ﬁonor.;,;,j . o
‘TBE‘ééURT= If you're ready, Mr. Wisc, call your ”
lnéxtlwigndss: ' | |

'.M#. WiSE. The state would ba ready, Your Honor.

The; State wauld cak aBarbaza qu.

'ﬂ

. ‘PHE couﬁi

Do you sweax to tall the truf :the whola ttuth and noehing

THE wxmuzss., Yes,-I do. o

BARBAR& DAY,

'being first duly aworn to testify the truth, thc whole truth

ﬂand nothing but the ttuth, was called aa a witncss and tggti-,sz:f

fies as follows:

" DIRECT :EXAMINATION *

|BY MR. FALLIS:

Q. Would you stiﬁﬁ.ydpieﬁéanvibr fhe"gqéq§§g¢91§§§3)
ma'am? . |

A Barbara Day.

Q. And Barbara, if you'll speak just a. little bzt

‘louder so the COurt and we all can hear you.. 

| —

Would yon.raise your :ight hando Please7in-, 4
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. mont at that tlme@

of June," 1977?

What is your address, pleése?:‘*
1140 s@tﬁ;-ééledo, Tulsa,
‘That;s'ﬁzsfibay?

ers{ o

'All r;ght, and ma am, what 13 your husband's name?

> © » O >

o Richard.

Q Mrs. Day, I want to draw your attention to the mcnth ,

of Jume; the year 1977. audfa0 ?1f you were angagud in omploy-la?

ms. BEHEETS S

b'ﬂ What was thc n&tnﬁg*of your work?
fA | I vas Camp Director for Magic Empire Council of
Girl Scouts. | o ' B | .
Q- And as Camp Director,‘would yon haVO responsibilitie?1A
concerning the Camp Seott azaa? ffd: e B
A Yes, that was my direct responsib;lity.,

. Q Whre you so engagcd on the 13th - 12th and 13th day

A “:Yés; I was{

IQ Can you tell the COurt if s You were there on the 12th

of June, there at the Camp ‘Scott site?
A Yaa, I was. o ‘ . . .
Q  Was there anybody there, any membars of your family? -
A My husband. ' ' -
o

That's Richard?
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A Yes.=

 '6 All right. Insofat as the 1ocation of Camp Scott,

were Y°“ ”'19n‘d or did you have any regular quazters that L

you used to liva in while you were therc?

A Yos, T had a cabin where I lived in’ the aummsr month%*!:

'Q- Ma am, to yout right has been a drawing on a greqn

blackboard thaﬁis supposed to indicate areas of the Kiowa

the x’a acroqif

the toE of thq diaqram indic;te tents ending

on the far tlght With number 7, flre ting is dhown, unit kitch L

en and so on. Does that help you to become orientated to the

diagram itself?

A ‘ Yos.

-Q Can you qivo an 1ndication to tho Court where your

cabin. where you ‘lived, as to the 12th and lath of June, 1977,?T

would be from that diagram?

A'? According to ‘scale, it could not ho shown, but it

would have been 'way down on tho £loor somcplace._

. Q . You are indieating somewhere helow the diagram that fﬂ“ \

is now shown?

A Yes.
Q Now, do you recognize the "X" where i:Asiyd ‘gtggg
Tent*? ?;ﬁ

A Yes.

Q CﬁanQu give your best estimate as to-hdﬁﬁfatfaﬁﬁn

fCamp and perhaps to orientate you ‘to the: drawing that L X there. T
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the roadway whioh ia shown to the. left of the "Xx" 1t would ha4§

been to your cabin? f . |
A Two-hundrod¢Yardd. I'm not vnry good’ at cstimating

distances. Two,.. three ~= two and a half, maybo football
fields, kind of. R

[P

g“dé”: Wah th& Staff Tent visiblc from your cabin?

AT No, it was not.

P

6?1 can you‘tell thc Cou:t if your cabin was or wan not
equipped. vith tgiephona éammunication systam? '

A Yes, it was. . . ‘

Q- To your knowledge; was the:e any othcr telephonos

axisting there at’ the scout camp, Camp Scott, during that

time?
A Yes, thﬁrglwas oﬁe,otth,
Q  Where would that be?':
Affifpocated'in the Ranger's home., N |
!qf; Who was- the Ranger back on the ;z;p aﬂdi{iﬁ# of-~:..'

19777 -

'#éﬂ Ben Wdodwird. |

]Q | With relation to your cabin, where wonld Ben |
Wbodward hava baen living? R

A About fitty yards north of my cabin.

‘Q  Now, Mra. Day, did you have any typa of transporta-

tion that you were using back on that darn- Juna 174k amd 194nn

. 195
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w the ‘roadway whioh is shown to the. left of the b 4 it would ha*éf '

been to your cabin? | _ e
A Two hundred yards. 'I'm'not very good'at'cséiiating
distances. Two, three -~ two and a half, maybe football

fxelds, kind of.

'7-Was th& Staff Tent visiblc f:om your cabin?

A ‘”No, it was not. ;

] S .p

6 can ybu tell the Court if your cabin was or was not
equippdﬂ with' tﬁicpﬁona edmmuﬂication system?

A Yes, it was. ' _

lQ-- To your‘kncwledée, Q@s]ihé:é any'othcr-telephqncs

existing there'at ;h6'scout éamp. Cgmb”$qott;,duripg that

time?

Al . Yes, th;re'wagloﬁe othoff

'él, _ﬁhcre‘wouid;that be?

A ;r,ﬁpcated in the Banqer's”homn.- : o

'Q . Who was the Ranger back on the ;Zth and }5;ﬁ of.
w972 e

'A  Ben Woodward.

'Q . With relation to your eabzn. where would Ben R

Woo&ward have been living?
A About fifty yards north of my cabin.

q Now, st. Day, did you have any typa of transporta-

A Yes, I had two vnhiclos I had accesa to on the

'tion that you were using back on that date, June lzth and 13th2 ,

195
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property to use during the camp progtam.z--

Q What type of vnhiclea?

I had one Van, passengat van, and one station wagon.

. What color was the palsonger van?

; N
L RE TR RS
Vo PR B

o N

""'h .
En

. u-_(;': LT

,iAll right:tagg the gther vehicle? } 

-~;?¥c11cw.-

'Q~'f:ﬁ6§} Had yﬁu boen to Camp Scott earlior than the

' thh of June. teforonce to the month of June, 1977?

A Yes. | | :
Q When aid you first arriva thern duxing that month?
; A June 5th, and I remainad in. rcsidence fo: a woek and
may’have-viaited before then bxinging supplxoa-backﬁanﬁ forth
but I can 't be certnin without 1ooking at a calenda:.<

Q And your husband Richard, do you :ccall when he

‘arxivnd at camp, :eferance to the date say ‘June- 13th? o

' A? He arrived the 12th; he £ollcwed me up about an hour.-._;.i

lator, arriving early aftetnoon, the thh, Snnday.

,.Q:H: I take it he would have boen in thﬁ(family vuhiele'-u
then? | N ' ' g

ndfi All :ight. Now Hxa. Day, on the occasion of the
12th of Jnne, 1977, what type of duties and rulponsibxlxtics_

were you engaged Ln as Director of thc Ctmp?

A As of what date?
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Q The 12th and - 13th oﬁ June? .

A The 12th was the oponing of camp, and as Direntor,

I was responsible for taking all the chzldren as thay axzivad )

PSR

and making cortain that they ware assigncd and - placcd 1n thoir

corroct units, that the equzpnsnt nccassaxy for cach unit was . -

in eaah unit, that all atafi had arrivad, that 111 the praparafff"

tions ﬂad beeh aecuxad and ﬁhat avoryone got bedded down that

.night and that camp began and that was banically what I waa .

tO avnraeo..

Q And I tako it you were the:a when . the children did ‘
arrive? -
A Yes, I grested buses myself.

About: what time of day? _—

' Throe () clock. R . -
That would have been on-the;lzth? : f?*l'

':Yes. R

" Was youx husband vith you at the . timn, ma'am?

' No. he. was not.

When did you naext see your hnnband after the timo

8 o > o witi; » 0O

shildren ar:ivod on. tho date of ‘the lzth? 3

Sometime betwonn 3:00 and 5:00, I don t recall..
- You arc refetring to the aftarnoon houtl?

In tha aftcrnoon..

' Was ho with you throughout the evuning then?

» o » O >

Yﬁﬂ;_ﬂu had dinner together and remained together P




~
o

PENGAD CO., BAYONNE, N.J. 07002

10

1

12

13

14
15.
16

17

18

19

20

21

- 22

23

24

25

‘ for the evuning.

Q Now, did your husband stay with you there at the

L3

'scott on the night of June 12, 19777

cabin prohidhéfaé

NS

7'5  ¢ Yes, he remained. He did stay overnight. . ‘
:ﬁ hll right,‘na am. Iatake it you re,acquaintoa”with
]éfﬁeraqn namad:Carla:thhlte? ' :
| : & Yes. |
g " How did you know her as of that date? ‘ .
"A I hirod her as one of my counselors: had: 1nterview¢%'
her on aeveral occanions and had worked thh herx’ because she
was to direct a special art program, the craft program,,apdi"

I spent aome timn working with her on suppliea and her:proce-

dura and expenans, et. cetera, in relation to the proqxam-

she would teach.

Q Ma'am, I want to direct you: attcntion to the early
~m0tn1ng hours of June '13th, 1977 and ask . if you would advise
| the COurt if you had an occasion to see Carla Wilhite?
A ves, I did.
Q ﬁhere wére you: when ye§ glw har?
.,A- ‘jrlying ont of my bod.
';fCould you tell us the approximata timn, ma am?

And how were you awakened at that tima, :'*dm5f

» .0 » 0

She qu banging an@ hollqring. She was banqing on

the screen door that was latched closed and.holle:ing into the |
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| office that was adjacent to my bedtoom.

| that she was making? .

{ the station wagon and ptoeeeded with her to the Kiowa Unit.

~Carla ware in?

v

'lpf: :;;”you resgonded to the hollering and the: banging

o ; wndt ! 4id yoﬁ do”as’ & result of what she was conveylﬂg

to you in the way of message, if anything?
”Ai_ ‘I threw. on a shirt and some ahorts ‘and Just my L
sandals and Richard did ‘the same and we ran. nut to the porch.,l"

Q,- What dld you do then?

Grabhed the car kays on the way out and jumped into ;ﬁ

:Q‘, Who was- dtxving the vehicle?

Al Richarda, | L

él And how much tima would you say elapsod from the
poxnt where Carla awakened you and your hushand until you

ultimately arrived at the Klowa Camp?
’n':A rwo or three minutes at the most.

,ép_. Now refezring again to what has. heen drawn on the

boazd,as a diagtam, can you indicatc the arca where tha car

would have comn to rest. the vahzcle that you and Richard and

P Yes, thls larger square.

.',9  | Now, you re indlcating. for purposas of the record, .
a large square immediataly behind the small Bquara that appear% .

to be a roadway; is that correct?
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Q . 1 ,yqn knon what the small square :eprosents?

'EA¢::ﬁThat wat andther car in front of us. It was tho'“f

I A
. i

Camp Nu:aa't ctr.,
"d‘uf And hcr nama for. the record, ma'am?

A Mary Ann Alaback.

;Qf - Now, when you and Richard and carla artivnd thero’ ' o h

- at that loeation, did you observe if any other- porsons were -

imnediataly around the nurse's ear or that vicinity?

'lAn The nurse: and the counselors, Susan and Dee

Suaan Emery?.::

Q

A ~ Susan Emery ‘and Dee Elder. o et

Q Did you observe what they wnre doing, if anything?
A .Nothing specific. being excited and movamhnt

- Q. - Other than the people that you have Just m-ntionad,,f

did you obtorva any othcr heings in tho aroa?
A No, sir, didn't ses anything at all..

And I take it you got out of your car?.f.

Q

A - Yes,

O What did:you do then? o o

A Ran to the front of Mary hnn s. car whe:e I think
thcy were and Maxy Ann was upset. and getting excitad and ahe

said -- I think it was what was sort of babbling.- I said,

,"Whera are thay?' I had been advised that three qirls had

'been mxssing and one had been lying in the road and they poxnt%d

e T
N S
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said whcre you thought that thay were. Are ybu mnaning

persons mﬁnning*or persons ehat you ident;fied as bning An

the mma?'
A The missing Campers.

Q I guesa now after commnnxcation with the lady noar

the car, what did you naxt do?

_A 1 Approaehed the scene, approached what was’ an the -
side of. the road. . - .
'Q,~ ‘And using the dxagram, ma am,,where wbuld that be?,

. A Di.rectly helow where tha "x" is in that t:iangular ‘

Q  Is that what appears to be- a fork in the :oadwqy?

‘A There's a patch of grass and traea ‘there. -

.dm r.Dcscribe fo: the Court the scene as it appoarcd to
you when you first made the obs-rvation?

. A The most obvious part of the obaervation wus the
presance of a'young girl on tha~ground without clothing from
the waist down, whose 1ugs were sproad vary ‘far apatt. who ‘had
been hit 1n the head and who had dried blood ox bleoding wound
to the head - of tho forehead. She was. 1§&ing across ‘sleeping

bag mater&al. Next to her, fairly elosely. wau another ll-ep-ﬂ"

ing bag and then Just a few feet away was anothe: lleaping bag.

Ft canp on the afternoon of the 12th, had you personally ‘met or

.Q.' Now, you Jsed the expression a momnnt ago that you,:if”

Q, Ma'am, duting the time that the child:on had arrivad -,f“
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learned the names or been 1ntroduced to any of the young

1 ¥, s
Y

N \;

‘ladies who ue:e attandxng the camp? B e':” *”ﬁ§: 

A 'auéfia;viry few who had spoaigrlteéiiﬁgqgign §#9b~ T
lexs., ' | | |

"Q The young individual that you desoribuﬂ as boing

her, know hor? a'="

A No, I did not.

Q: I see. Did you at any tima touch this perlon whane” S

body you have dnscrihed?
A | No, I did not. _ |
Q' Did you' obaorva ‘any other person touch that body? '
:i Yes, my . hnuhand.
d Do yau recall where ha touched that body?
A Not gpecifiCally.
Q  And aid you or _any other person at any time move o
or adjust tha poaition of that body?

A only after we had figurcd out what had occurred’ and-

where the: othe: bodia: were,. att.r I gava diroctionn as to -
'what I wanted oach person there to do, asomeone- nquastod thntp

iwa covcr Donise s expoaad body.

Q You are rufcrrinq to Donise Hilne:?

‘A The girl that was exposed and I saiﬂ, "Yea. we won tﬂVW

'touch anything elsa. Covur her as bcst you aan. Bacaust ve 7

didn't want any other children to have to see this 80 Richard
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then pulled ‘her sleeping bag which she was 1aying partially

on, up over her but could not cover her entire body. :It'Just

”would have tossed her around too much, ao h. covnred what he

could cover and I left the nurse and maybe sonaone else there; :
while we want €0 aeek help. L ' iA )

'QﬁV Now, ‘ma’ am, you made determinations as to othar ﬂ )
persons being there at the location besides tho ‘one body that
was obvious? . o i

A ?1"Yea;g“:'

':Q,',_Is thgt correct?

A Yes. ,. |

Q pid you'obse;va‘thiskdetgxmindtion.$§$pg:mndgiwf'
'Y Yes.A‘ | | o : g
_Q’ Cahgyou tell the Court~hoqfthe degggginéﬁidﬂuﬁés

A Yés.v It was obvious after that, that‘there was
one child the:a and Richard had determined she waa, in fact,
daadwand I asked the counselors, Wnow many are missing?" be- {
cause the other two ware not there within sight and then,
glancing around the area, we saw the slaeping bags and still
could not determine where the other girls were. And Suaan N
Emery, at that point ~- one of the counselors there at the ’
scena ~ picked up one ox both, I don't raeaIl -z rcmember

with this kind of an actlon. (Indicating)

Q Now, you re. indicating for the record with your right |




404 -

FORM.

PENGAD CO., BAYONNE, N.J. 07002 -

9

e

16 |
'11‘.
12
.13-
14
15

16
17

.18

19

20

21

22

23
.24

25

:Richard felt at least one of the bags.

1in- the sleepxng bag.

Suéan?

,State s Exhibit Sf”

nand?

A :'No. ! aon't know. She picked up either one or

both of the whet we thought were Just sleeping begs and said

they're in the bags or there s something in the hege and ‘then |

A‘Qﬁ Did you ohserve him do this?

A Yes. The one that was olosest o me. and could“h_ﬂ

determine by touch that there wvere bodiee, or members of bodie

Q Now, ‘! am, did you or any of the persons that you :

have identified as being preaent at thet time ever unzip those_,ﬁ_ ff

sleeping bags?

A . We did not touch them. hﬂ&ﬁ@ieihOthloqk~intthenseE-L"

A T don t xecall.

Q- ‘When ahe picked up the sleeping bag oxr bags, did you;;zﬁfﬁE

replece them in the same position that they had been in or in

a different position?

' A.ﬂe She drogped them or it right where . it was. becanse

we hed said, Richard or myself.-“non t touch anything.

Q . Mrs. Day. 1'11 hand you what has been introduced as .

WeTphotograph. WOuld you 1ook at that.

please, me.am. Do you recOgnize the subject mattex of that

012  Was.tnetelnore than.one*sieeéingibﬁg'pieREdTub byt'&‘;i
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‘photqgreph?

"at the acene to keep enyone — any children perticulerly -

A Yes.

Q And doas that accurately and correctly depice the -

scene as it first appeared to you when you, Righard and Catle
drove up to it on thet dete? -' -

R -q',

A . Yes. 1t does. |
Q Now, you indicated thet efter the determinatlons
had been made thet you left the area?
~-A-“ ‘Yes. | s
lAnd who, if anybody, left with yon?

Richard and I .got in the car and 1e£t.

Q

A

Q eNow, what ebout Carla? Where was she when you left? :
. i

I asaigned someone, or meybe two of them, te remein

205.

'from ‘coming past it and to make sure that nothing was disturb-e ?T"

ed, But I don t recall who I eleigned to stey there. Then I,J“"”

saiad for the othera to go into the unit to. weke the rest of
the children and take them by another peth te our dining room,
but I don't remember who.. | |
' Q !ou gave insttuctions that the scene not be distuxbed
"A  Yes, i - o '

Q  Can you tell the cQurt who did actually remein thezgthfsﬂ

when you and Richard 1e£t;the aeene in the automobile?

A I don't remembcr which one of. the counseloxa.

Qe cin you'tell

ourt in fact thet somabody did, in 7*ﬁ'3
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1 . fact, remain’ there?
. A One, ‘and probably two. |
3 . Q NOW, Mrs. Day, whore daid you and Richard go?
4 . A We went 1mnadiately in the car to Ben's honc, the .
5 camp rangor. _ o | ..
Q. And that's tha location fifty yaxds f:om yéu: cabin?fjﬁ
7 “Afﬂ,éYes, midway from here and where I 11Ved. |
8 .Q .1Waa he homo when you artivad? -
9 : fa;:ﬂ We couldn't tell.' Wh were banging on the doo: andf{
”10 got no reéponse and B0 we wont into his home and £ound him
1iﬂ back 1n his back bodroom asleep in his bed.
12‘. 03 pid you awaken this man?
13 A, Yese . |
314'  ,6I Did you convny any infcrmation to him? .
15 A Yes. | | |
i6 Q ﬁnd'after.you'h;d did so, wnat nexﬁldccurtéd,-ha‘am?’
17 @ | I told him to take his truck and for he' and Richard
-18 to- return to the scene to add £urther assistance to thg caun-  2-{
19 selorﬂ to protact thingc so tho counuelors would bc fxdc to
20"t¢nd to the childrun remaining 1n the unit.~
91 Q: What did you- do then? o
22 A’ 1 I then took tha car to’ ny office and tclephoned the
23 Hiqhway Patrol in Vinita.'?;A.‘ 3
25 ,

" R S
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;.highway patrolman in the araa?

lhmdle. s

Carla until you arrived back at your home and made the call
to the Oklahoma Highway Patrol? |

‘A Fifteen minutes, twanty at the moat.

Q all right, and did you ever obscrva ox sce any ._g?:':”*

A When?

'@ . After your call? |

‘A Yel. B

ﬂ7*Q' . How 1ong after your call would you havu madc the 3

observation?

“a w1thin an “hour. . e

Q. . Do you recall who thc fxrst officer. if you can by
name,lmamber of law enforcement that you observed on that ."
agene? ’ 4

'A[' Harold Berry, Highway Patrolman, whose acquaintance
I had made 8o I could rccoqnizc him. | | ' _

Q ‘In addition to your call to the Highway Patrol, did-
you make any other telephone calls?
A Yea. ¢;
Q What oth-r call did you make? .

A I made a second call to: my Executive. Dixector. ‘Mrs.

-Bonnie Brewstcr in her homo, tozndvine hor aa to what we

thoughtrhad happune& and ahe neqdnd to ‘take action throuqh

,the Board of Directoxa to,handlg everything that I couldn't

5 ce e %S : i PN 3
e T T o b
SIS e
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‘vigible or at least would Kzowq areg-be;vysiblo to youlfrom

‘earlier than nornally it would have been rung and we had

planned a fire drill which we would usa the baLl for.- We only

: Q ;xn.those.the only two ca118'that:§;ﬁlmgd;éni
A "Yois. | B
Q "And after the calll, what did you do, please?
A rang the bell at camp to get the children up for{
Br@iﬁfaﬁt.

Qif. Now,. the bell at camp, doos it ring only for Kiowal 
Camp er does it ring for all the campa?
" V§“' The entire camp. S
'f Q. And how many camps or. camp areas within the camp
itse}é?

A*" There are five campers units, a CIT unit and a" staffz o

unit, 8a there are sevnn 1ndividual units..

Q Now, the area where you would ring the bell. is it

that location?
A No, the bell is right ncxt 6 my cabin.

.Q,=. After you rang the bell, was’ there an assemblage of .
the ehiidren? L |

ﬁ  ; The bell was rung early, fiftaan or. twenty minutes

“*the childron 1n the mntning and for
fire drillﬂ so aa soon, I rang the bell, I knev that I had o
to adviae the camp ‘as to;ﬂhat vas going on and I rang the bell

and I gqt into ‘my car and went to each unit s ataft tent and
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.observe any people that you identified as boing law enforct-

ment in that location?

‘law enfqrcemont people as I remombor.'

told the counselora that there was -an emargency in camp and

that I wanted every. child in the G:eat Hall and that they -
wers not to take any trail. AThey had to take the ropd.l Andiz
that's what I did. | . o | }'i :
Q To your. knowledge, were the children ultimately |
assembled in the Great Hall? | ( |
a Yeah thsy all got there as fast as they could dress."
I said don't bother with brushing their teath, Just get them ,'

up there.

Q  Now MIB- Day, aftcr you had performed the duties as if_?ﬂn

you saw them, ringing the bell, assambling the children and
so on, did you ev'rireturn to thpwxiowa qrea? '
A Yes.

Q@ And when you returned to ﬁhe Kiowa area, did you

iA '..Yes.-'

Q 'Could'you name éhose peoble?

A Harold Berry was thera and Poto Wbavtr was there and';fiiy

Dr. Collina, a physician. whose acquaintanco I had alno coin—,,

cidef(ally mhde and hc uas the:e as well and Bon, but no other-
(& ) .

:.

N
ok

“tg ipe- you kﬁow wh:re your husband Richard was at that

‘A He was there then. He had returned to the scene * |
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then.

Q Whan yoﬁ had returned to the scene, the nurae s"
vnhicle that had been 1n the roadway was’ still there? |
- A Idon't remember..: S
Q All riqht, were thcre any othar vehxcles 1n that
iroad?

;A | Law enforcement vehicle oxr vahicles., Thaféﬁhaté'

| other things theta.' I arrived by foot the second time

Q. I see, Did. you obsorva“q; see any chunge in condi-
tions as far as the vicinity of Kiowa Camp differcnt than
what you had ohservad when you and Richard and Caxla had
£irst went down there that morning?

A I observed no differencea.

T Q | bid. you make _any add;tional obsorvations ccncerning .
the 1itt1¢ Milner gitl and the othgr uleeping bags?

' "A.' They neemed to be in exactly the same position as

vhen I had leﬂ: them but I aidn't dvell on them as 1 had beforé.-:

Q How long did you ramain in Kzowa Camp that data?

A, : I was there that time for another tan minutas and I

led the law.anforcemsnt officials to the tont that had been

designated as . having houaed the victims.j'

-"0 | et N, G ¢
Al Yes, and we also looked in other tents along the

way and then I loft after I had shown the law anforcement

people where thone gL:;; hgd lived. And then In;gftf_.'
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éﬁéié., She wouldn t know.

Q  Ma'am, do you know what I mean ﬁﬁgn I use the
expression that an area.f; secur¢d? 4
A ‘Yes; | | N |
Q And keepxng unauthorized people from coming 1n or
leaving perhaps? ‘ S 3
H??A.' Yes.

0: Did you mnke any observationa as to Whether, when

'7you arrived back there at Kiowa Camp, aftor ringing the bell

i and maklng arrangements with thu othex counselors ‘as to 55*‘,.,"

whother tha scene was or was not -ecure?

"MR. ISAACS: Judge, I object to ‘that. ‘She wasn't

i

HR.-SQLLIS: When she. atrivodlback was the qunstion,

You¥ Bonor. | |
THE COURT: She may answqr 1£ lhe knows.lj";- _
lff a- (By Hr:. bay) All I can lay is that I felt confi—
dnnt that it was more secure now that thore wure law enforce;'
ment people there hhan - then no one would enter fxon tho

outpida.; Bu& I also Euﬁt wlth the counsolors guarding tho ;

seene that there would be no disturbances ‘a8 well.

MR. Isanﬁs Jhdge.fx objcct to what she tclt. .Thg;

is a staeemnnt of an aﬁinion and I ask that it be stri
Q. Well, ma am, may I ask you this - .:"

- MR. ISAACS: .Could I get a rnling on my objection,

Mr. Fallis?
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rﬁk‘éoﬁnm: The objectidn is,overrulod.'

‘ MR. FALLiS: Thank you, Your Honor. .
'Q (BY Mr: Fallis) One other thing. st. Day‘_

you tell the Court, if you know, if this’ pnrticular 1ocatxonf{' |

: ox;ahoma?

. Yoa. to my knowledge. it is.

MR. FALLIS: Thank you vnry muqh, ma' am.;,gq 6€he: ”i7i*

questions.
| | THE counm. c;o§c~ax§mi§g§ |
CROSS EXAMINATSION .
BY Qa;rzsAAcs=' |
Q@ Good ﬁo;oing; Mrs. Day;
.65 ' Mrs. Day. 1 want to ank you some quostionl about
things that happcnod befo:e the camp officially oponod last,&i

yoar in June.

that | tho'oamp‘wan noe socume?

_;&‘ Nothing hnudhal.
Q ‘Did ono of the campora, or one of the Girl Sconts:'

find a threatening noto saying that four lxttle girll would be

mnrdared?

A . Not at that time..

|

where those littlo bodiea were, ig ‘that: in Mayes COunty,.i'oic-aﬁ%fA
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When was that note found? .

Soveral months before.

what month?

Perhaps April but 1 had no knowledge of it at all

until long aftet this 1ncidont occurrad.

who found the note?
A Girl Scout.

Do you knqﬁ'hgr nnme?'

Yed.:ff'

What was pe% name?

Her nim. was Michelle Hoffmﬁn.
Do you know who ‘was with her?
Har othcr nembers. -- othar members of her troop.i'
.What troop was that? | |

Sho wns in Troop 700 ‘but ahe was with a lot of

s;nior Scouts, not only that troop.

Q

Whaz age GirI Scout ia a 8anior Scout?

High SQhaol age.

7. And. Micholle Hoffman vas what agc?

t P’ g
She ib sixteon now.

I'll hand you a piaca of pagnr that's already got_a.

nama on 1e. Wbuld you tell me what that is? .

A

property.

It is a.map, a rough rendering of Camp qut€?§5ﬁtiq;:

MR. ISAACS: Judge, could we call this Defendant's 2
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‘would objcct unlass she was thera when the note was’ found.

'wise?

1knowledga. Go ahead, Mr. Isaaca.:

for idanti#icigipn.pnrpoaas? |
THE COURT: All right. T N  §€?;”.,-

Q Could you tell me in which unit area the thrcateniuq
notétﬁgl found? ﬂ |
‘-'A.hh.t -

MR..FALnISa If it pleasc the COurt, excuse- ma. T

Tﬂg_cquam:. Sustainod. Unless ahe knowa of hor own

knowledge. “ | T | |
'é Do you know where it was £ound?

A't" I heard, but I wasn't there. | T

Q- Okay, thank you. For what purposc ‘was uiss Koffman

at camp at the timo the nota was found? | | |

A The Seniors wnre assisting a Cadat Camporee Progxam.

a Cadet Progrnm 15 for Junxor High age children.A ‘and the .

SOﬁiOBﬁ £r¢qﬂcatly helpi?iﬁh the program,
uéf:. Hoynmany.peopl; were at the camp?.
E .MRJ'FALLis: Exouse mn, Your Honor. uay x inquire

if this lldy w&n pmesent and available during tho timb we .are

talking about or are we talking about somn information other-

A . (By grg..nay) I waﬁ-od:thc.sitd;ﬁ
' MR. FALLIS: Okay. )

THE'COURT: You may ask ‘if she knows of her own '
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Q@  (By Mr. Isaacs) How many pecple were at the camp? | .

A At 1aast 200.

Q@  And ware you there in some capacity with. Magic 1_'”ﬁ53}}

' Empire Council, urs. Day?

*ﬁa, T came there as an obsetver becausa I never had

baen on the proporty when there was a 1ot of peoplo and I

'wantod to see how it worked and so my hu:band and I spent the

u;wnekend thare, observxng the programs and walking the units

and seexng how evnrything works. | _ -

Q;‘. Do you know what was done with the noto?' |

A I navnr heatd of tho note at all.

Q‘.. when did you £irst hoar about the. note?
1"531~  Later in the summar, last summer.
0 .

- What month?.  1.¢

mnch'after.
‘W'TZ} Approxim&toly“h;w}long? - |
I believe it was in the latter part of August after
I returned to the alternat;ve camp that I d;rected.;
 Q' Who did you hear about this note from?

I think ovor the talephone from Michelle 8 moehor,

but I cannot be positive. |
 'Q~ Where does ‘Michelle livn? e :ﬁfﬂm -

A Owasao.
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‘area?

Q what age is Michelle?
A She 8 sixtaen now.
Q Mrs. Day, during the orxontation week which preceded

the June 13th camp, did anything unusual happen at Camp Scott?

‘A Nothing,

- Q  Did anyone find an effigy hqnging'iﬁfﬁhhséagp Scott

A - No, not at that time.
' Q. When was that found? - -
A There never was an affigy tound. You are re!erring |

to what the ataff, &uring the Cadet CampOtee, determined was
a figmant of a child's imagination, a child who had gone int§

hysterics who had aqnn a limb,hnnging strangely acro:s another

llub and.aﬁ 1t had baen tbnn;by a storm and she thought she

saw a dummy hanging ffom & traé ‘and’ when ‘we - all invastigated

foun&“ﬂo dummy hut found th;s particular aalamblage of limbs

that f26iod as though i£ cédld have been miqunderstood.- Bugzu

no, there never was anything found. .
Q. .Yqu invnstig;ted that?

:f'A'ﬁt-Pérsonillj.*
'ifComplaint petaonally?

”'fPersonally.

‘?? Who was with you?

» B B o

'Zﬁwkichard. my husband, and staff of the cadet Camporeohi :

m°th°=3 of. campers, many of them, T don't know how?many there|
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'businoss?

were.
Q During the orientation per;od, was it reported to

you that a tent flap had been slashed?

A This had occurred after camp -~ pre-camp training._
'We had left the property at various times Friday afternoon._‘
{The staff left nt difforent timna.

.. Q@ - Were you there continuously during the orientation X

weék?‘

“ﬁggrg Except for a funeral that I had to attnnd nnoxpectof
edly in the middlo of the wcak and except for sonu buninass :'

- X had here at the COurthouse.'

What day did you havn to attand tha funaral?

Q
| Q
A

Early 1 themmdrning. I would think.

4‘\_)'0‘4

o d Wha%;day did you coma to the Courthouse to trannact*'

 §_ 1 think that was Wbdnosday, probahly.,kﬂ

”fﬁQ ., Al right- During that week, warc thara any intru~r= -

dara at Camp Scott? :

.A' None. that I was awarn of or that ware rej

Q Were thare any intruders at Camp Scatt in 1976 thatgAﬁuw':

you were aware of?

A Not that Ihﬁm.aware pf.

217
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’ dutles at Camp Scott?

| the trarnxng and orientatzon of the counselors to their res-

ponsibilities and to the site during that tlme.

mine who would be placed in what unit?

| recoxrded by our: registrar and then one oopy is paased on to

Q Now, during this orientation period, what were,your-'

A 1 was to oversee the openxng of camp ‘and to oversee

Q' Before assignments are made at Camp Scott, what is. ‘
the procedure that Magic Empire COuncil goes through to deter-:r
A You mean otaff.assignments or~do you ooannqampers'
asslgnmonta? | | |
A.Q Camper assxgnment? e | A
':Iiéi. When a camper registers, she sends or brings 1n

R

a regzstration set of cards and pays some money and it‘

ma and I break the girls down into a grade group and entar o
them lnto a book. As I get the cards, I write "Third Grader",
“Fourth Grader", ”Fifth Grader -and berore camp ~- the week
before the session begins, I take my book and I start at the
boginning‘and'I count off twenty~eighr.of tho youngeotiand
aﬁsiqhﬁéhem‘to a particular unit;'the nortltwehty-eight, the
next unit, the next twenty-eight to tho next unit like that
and when I do that, copies of the unit aasignments, the memherﬁ,v
thergirls, the campers that will arrive in that4un;t are mimeo- :
graphed in my ogfico at the camp and handod to tho;chmpucounsel

ors. .
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‘asszgnments for Camp Scott? .

) your knowledge?

deliver copies of those sheets to the:ngicﬁEgpirefCoﬁ5611 in-

‘ed them?

Q Jusf a minute. You said they re mimeographed at
your office at Camp Scott? ' o ' | |

A Yes., |

Q - Dovioﬁzhﬁnga mimecg:;ph”ﬁéchihe?7.

A Yes. B o o

Q Tn And this whs donéNQu;ingzthe~otieA€;tion perio&?l
HVJi.AV . Yes., ’ e | B " | o

Q' lAnd thie is not done at ‘the headquarters of the‘

Magic Emp;re Councll at Tulsa?

“w.é.“. Not that aspect of xt.

A

5?;@? 1&h dqy éid you m&ﬂpograph the camp -~ -the unit=

g,

: ' bl
%A ' I don t remember which -day.

x’. $ . .:'.. >'

1“&“:' COuld you glve ma’ an approxxmatzon, to the best of

A: Wedneaday or Thursday or maybe even Friday - . later
in the week ‘ | .

0 u After you had:mimedgraphed,thasg7sh@eth,wdia &ou

Tulsa?
. A Yes.

Q@  And what was done wiﬁh;thosé cbpfé&ﬁﬁheﬁ%Yoﬁ?deliveri"

A '. I wasn't there,,I -don't know what they did thh them

.'{-: A

0 What was your purpose for delivery?
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assigned to what unit, is to facilitate registration." When tﬁe”

for camp, when the Council knows what unit they re gozng to

be assigned to, they tag their luggage with a celored tag

‘and it would be -a fiasco for us to have to sort through_

0 Did you make any. assignments, other than the unit )
| assignments? |
A Only in one case. o

A  ‘The purpose of giving them a copy .of what child is';,f

| children arrive at the Council headquarters to boerd the buses if;73~

because all the luggage just gets thrown in those blg bubea ;,”f

them out; So each girl, when 8he registers, knows what unit

she'll be in. She doesn t know until when she gets tf””

.,‘ ‘4.

when the luggage goes oﬁ and we take it off, we send akl'the. |

luggage t° the units and all the kids to the right unit.:_"'”‘

—;

'?Q'a In reference to the assignments, are there any other S

AT

assigﬂuentszwhieh arermore'definite_other-than.thqse~te;§ﬁw¢"h:'
particular unit? :ry; | o B

A Yes. When the children arrive at camp, they re met;.
by ‘their unit counselor and they re taken as a group into thei
unit and they perhaps spend some time getting aequainted, but
then the - children are allowed to select’ which tent they wouldpt

like to live in and thls has been a tradition at camp

4] Which case. was that?

A In the case of the youngest unit, the Quapaw Unit,

I felt that the children would feel more secure — these are

ort o
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| to the counselors at ‘Camp Scott?

the youngest firet-time camperedLF ifzwhen they arrive;fthe€n

counselors could say, "Thls is your tent, th;s is yonr bed,

because sometimes children have a hard time mnking a dec;s;on."

So_for one unlt, I'place the children 1n tents but for the

other units, they made their own selection.,‘w

Q f When were the lists of unit assignments dxstributed

A T don t remember.‘

-..4‘

iﬂégfl Would it hnve been before Sundey, before tht"‘irieﬂT

arrived? . o
Peni Lo -
A~ Yes, it Was before Frxday.

", ?’{ .

u;Qﬁ*{?hefore Fridey?
A If not on Friday.

<.=Q‘ _ So we can say that the g;rls who ‘were' counselors

'I".

kniew who thedir. campers were 9°in9 to be some time on FridaY? . .

' A'. Yes. -

Q But we didn't know where those girls would eleep, in :

other words, in any  tents except 1n the anpaw Unit,_is that p:'l

correct?

_;A, ‘That's correct. .

9 ] During the week that preceded the opening of camp,iw
during’ the orientation week, vas there a report of any thefts b
at Camp Scott to you? |

Y Mot a:theft. You mentloned earlier the slashing cf-

the tent.. When we returned to cnmp on Sunday, Ben mentxoned
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vthe tent front and removed it from the property and xn the

that in h1s work over the weekend, somoone had out a swath offn,

middle of the afternoon of registratlon, there wasn t anythingf

| we. could do to replace that tent..

',Q_ wore there any other reports of any theft of any
kind? . | |

”_Nothing.

g§,¢Were there any ioports of intruders?

Q '~"Barbara, there ate’ a_lot of people that SWim in the

' area of Camp Scott, ‘are there not?

‘uaAﬂf I wouldn t say a lot. I oouldn t say..
“Q'L ‘Well, you ve drivon down in the Twin Bridges there,-
haven't you? L | | | |
A Yes.
Q And you have seen a lot of tourzsts or weekend

vacationers in that area. have you not?

a ;‘-Yos....w
| Q'fﬂ The Camp Scott locatxon is near a.couple of streams,:
is it not?_. o |

Aal :Yes.l :

Q - Those otroams are‘osad'by tishermeﬁ'on'oocasiohs,

aren t they?

VA " Neot the one ad]acent to our propertY--'”’?mt the °“e

that runs through our property. It s too shallow to fish.
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Q But the ones: nearby, on down the river a ways,'are o
oftentimes fishing holes; is that not- c0rrect?

A Sure. Q

Q During the orientation period, ‘did you give any

special instructions in the area of security’ measures be taken

by counselors?

hereywere many, depending on different possxbilitiefn

‘Q' What type of security instructions did you give in

reference to intruders?
'JA- That they be reported.
Q How - was that to be done, Barbara?

MA. By counselors and the intruders were not to be

.-questioned or approached by children or staff people.

.10 Is there any communication system sst up between theﬁp" '

camp Director 8 Office and the indiv;dual units there at Camp
‘S,cott?
Ai Yes, we have a base unit in my office and each: unit
was given a walkie-talkie to use for emergency communication.ic
| 'QQ Is that base unit left on at all times? R

*A' It would have been. We couldn't get it operating

Fhen we opened camp and a man would coma’ on Monday to figure

but why it didn't work.

Was there -any other form of ccmmunication. telephonesF

Codgy
LT
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Q 'A;l-right,'jTell me about the iighte in the Kiowa
Unit? | -
A The units are not lit by electric light. - The'wilderf

ness program is one ;n Wthh da:kness is maintained at night.~.

Durin:tthe night though'we arg':required to lock‘the letrznes

: tent is down._;

Pnd so a. lantern 18 hung on. the Outside of the latrine.

@"* 18 this A gasollne 1antern?

- ; . ,

'~A:T Kerosens iantern and no child xs elloeed.out of the
tent without a flashlight and buddy. | e e

' Qﬁ'” When 11tt1e girls come to' camp, are they told to -
bring a flashlight?

A ‘They are "re.qui'z}ed ‘to bring a fles.h;ligh.t--@nd,e:.:'tra
batteries. i . | x e |

Q- What‘is the peiieyhat'cemp Scettifor'hedeehecfeito
determine if the gzrls are. 1n their tent? |

ZA | Bedtime is approxlmetely 9;: 00 6'clock and the
counselors personally see to the bedding down of all the Chlldf:
ren and then ‘make periodxc checks on demand due to noise, if

there s noise. if the kids are’ making a’ lot of noiae, they 'wil

then go xnto the tents and hush the children but then, before

they retire themselves, they make a tent—by-tent check. But

they do not go in the tent, they Iisten at the tent door xf th%""

Q  Barbara, who has the keys to the buildings at Camp J"."
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scott?

A Ben and myself.

Q When you arrlved at Camp ‘Scott, ist it part of your -f"”

dutlea as Camp Di:ector to: unlock all the bulldlngs thera?

'353?= When I‘urrive they are usually unlocked because Ben

®

Q Ben usually does that?

A’ Yes." -

Q" When camp 13 not in session,:are thoee buildlngs

| kept locked? S : . SR P

A Yes.

Q Who decides when' and how the tents wlll be put up

at Camp Scott?

A Ben knows when campers will be arr;vinq ih the

'springtime because we use tents for trip activztleshgnd ene

of the day ‘camps, the Trip Camping nirector at Camp Scott letsﬂ

'him know when to put the tents up.. It 8 in. the spring'some.;h

time and they remain then for us when we arrive at resldent
camp and he erects them all hlmself.
.lQ ‘ In what buildlng are the tenta kept?
AL ~ Each unit has a storeroom and its unlt kitchen.and

the tents and beds for each one of those units are kept there

in the units.

o .

_Q"fu Barbara, 1s ‘there any partzcular place where you keep .

the ~xope that is used in putting those tents up?

A The rxopes are attached to the tents.




(e

- FORM 404 -

PENGAD CO.L_BAYONN.E. NJ. 07002

»

11

‘1-3'

14

15

16

17

18

19

20

21
22

23

24

25

Q

Q

5
 A
Q
.{3
Q
A
'6:

A

"'Ben s sto:age baxn.;,ﬁ

i

B

:; Next tQ:hla home
Qih5?Is the rope kep anywhere else on the CamP SCOtt
grounds? |

A

For just a moment let ) suppose you need somenrope

toﬁpﬁt up your tent.. Where would you go to find the rope

that's 1ike the rope from the tant?

V.Where is that located?

We keep tw;ne in the unit kitchen.;-ﬁbw'I btéught

up a spool. of rope for whatever we needed it to be for pre~

camp. ‘but nc, we don t store rope particularly anywhere.;

Moving on to a dlfferent subject, whose duty is it

'to lock the gate at night?

“It's the Camp Dlrector s _duty- during the camp ses-'

'sion to lock the door or 1ock the gate-j’

And who else has a key to the gate othet than the h

Camp Director?:

'Ben.

Are you and Ben the only people that have keys?

;Yes.;'”
~_l:Where.dqueh keep-the:kefs?
e7.0h ﬁy.pereon'er'oneﬁy desk.

‘Do you have a key hidden someplace that you‘caﬁ uee
to lock and unlock the gate xn case you lose yours?

B 1 dxdn t at that point have a duplicate because Ben

226
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_to camp ahout: 'at trmb dxd you arrive at Camp Scott the 12th

fof June?

| 12tn?

we had duplicates of one another s keys.

‘Q Now(HI believe you,sa;d on June 12th that you came

4

‘Tt was before noon but I don't’ remember what txme.

o e .H“--' ":“A i‘.-

ER Q' During that afternoon what aid: you do?

B Aj; Distrxbuted’neW1Y purchased equlpment and had a “n‘t{f"

1eaders meetxng to 91Ve them any last mrnutes instructxons.-'"

e Who was thh you when you vent to CamP SCOtt on the

Au” L. don't’ remamber if I drove the’ counselors np, ‘which|

I had been doing,ﬂ }d whether I drove myself
'Q, : When did Richard COma up to camp?
A. :Shortly thereafter, an hour or so, he came up in
our car. o | | .
Q Did Richard go with you»to the meeting that afternoor
. No, chhard went hiking? |

Do you know where he went?

'_Yes.

N T

Q. Where did he. go?

A We had been walking the prOperty line to help fam-

Lliarize ourselves with the acreage and there was one property |

11ne that we hadn' t walked yet and he was interested 1n it and ce

80 he went.. This property line was saveral miles from the

t? N

enter of camp ‘and he drove down there and hiked.-
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'town, Barbara?

;,Q,. What do they call that property at Camp Scott? s |

RN
E

there some nicknama fdr it? bo ‘you call it the Wildcaﬁ ;

W;llzams place? l“j?fn;!E SEe

et
N
x

i Heﬂwas adjacent to, or down closé to the Wildcat -
lelxams‘ﬁrorérty but I don‘r tﬁxnk this particular property
11ne'was.on it. It was m;dway between Wildcat and camp.

.Q' How long was R;chard hzking? |

A Several hours. )

- Q And what time drd he comie back to camp?

A Sometima between 3 00 and 5:00. e

Q i And what did’ you and Richard do after he came backf:
to camp?l ' ' B | |

A I hadrto-chéck the chrldren iﬁﬁéﬁé“thgyfﬁéd’gone'to
the unxts and I don t remember how I bumped’ 1nto him but I

remember when we got back - when we were at the cabin, we”'

‘showered or maybe’ didn't and we meditated gnd we went to

dlnner and that's all 1 remember that we dld.
“Q.'; Whera did you go to dinner?
A.‘ In the dinlng room.
Q ..After you had dxnner. ﬁhéré did you gé?f 
'A: We went to town to: buy m;lk because theﬁﬁhad run

out and they needed it.

ﬁ.'Q wWhat time of day was 1t when you and’ Richard went to

L 7:30,  approximately.

T
[ I
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A
Q
describe

A

» © P ©

©

people in
A

Q

A

Q

referance

A

still daylight?
Yes.

When you left the camp, at the camp gate, did you

'notice anything unusual?

Yes.

Will you tell.us whatngéu saw?

Yes,.there was a car outside the gatae.

Just -- ;#cusglma.for interrupting -- would you
the car,'pleasé?

I don't remember what it looked like now.

Color?
I don't remember.
How many occupants?

Four that I could see.

All right. Tell us how you knew there were four
'there?

i could see.

Could yoﬁ see the heads of all‘four people?

They were parking. The two heads in the back seat

were upright and the two people in the front were laying down
and I could tell there were two because the door was open and

their legs were hanéinq outside and that's how I knew.

Where approximately was this automobile parked in

to the gate?

Right next to it.
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|town to get the milk.

"¥Wh1ch sxde of the toad?

“EGoing out of the camp, the lefthand side.

'*So, ‘on' thé ‘west side of the road?

» O ¥ D

Yes.
Was it parked north or south? .

It was facing - no, the road goes’ north and south.”

" Yes, ma'am. .

L < A )

.They were facxng left, so they were facing west.
'They were facing west?
"Yeah.‘ They'd pulled in.

. Parallel to the fence there where #he gate is?

» O .» ©

Yeah.

Q Did you stop and talk to the: people you saw?

/ .

-\ No, they were not on our proparty and we . went in to

. Q Can you tell me anything else’ about the automobile
auch as was it a forelgn ¢car or American car?
):N No, it was American.
: év : it’was American? |
a1 gavé~the information to the'ih;eétiéaﬁégilthét'
questioned ne later on, . . o
Q- See, I don' t have that information.ful ﬁaéd tdisgk,

A I don't remember.

HMR. FALLIS: May I ask 6ne'vqig;dire:quegtion'Of this.,'

%itness?
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R THE COURI. Yes. mi:' E

BY MR. FALLIS

» O ¥

the Court, Your Honor. and the tzme we 're consuming here of

matters that are already in the record, that 'S he 8. already

: 1nterviawed this lady about.

BY MR. ISAACS.

Qa
an?thing
A

Q

the gate?

2 <2

e

what tzme

Have you been 1nterviewed by Mr. Isaacs?

MR, FALLIS: ' Thank you, ma'am.

| MR. ISAACS: So what does that have to do with?

.. And did I ask you anything about a car being outside

was it when you came back ‘to- Camp Scott?

VOIR DIRE EXAMINATION '

" Yes.
For how"ioﬂd?

‘A couple of hours.

MR. FALLIS: It s got to do with representatxon to

"CROSS EXAMINATION (Contxnued)

Mrs. Day, when I 1nterv1ewed you, dxd you tell me
about'a car being outsigg-a;gate?

"I don't remember.

I don't remember.

1 did record that interview;”did 1?7

You didn't tape record it, but. you wate taking notes(a"ff“i

- Yes, ma tam. Now, after you and Richard went to town.
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Diractor's Officq?

A Half an hour later. We got the milk an@ came ;ighg
back.

Q Coming back, did you notice that vehicle by the gate

»

it was gone. .
What did.you do after you went on into the camp?

Q
A Went to the Great Hall, which is the dining room,

and unloaded the milk,
Q Then what happened?

A We stayed there, talking to Ben and his wife, who wa

our cook. -Dee Elder came in to gat some cookies for her girls}

We had a very, very heavy rain and the evening programs in the
units had been disrupted and they ycre,having a little party
before bedtime with cockies and she came for cookies and then

we went to our cabin.

Q What time was it when you and Richard went to your
cabin?

A 9:00, I don't really know.

Q Mrs. Day, is your cabin also kaown as the Camp -

A Yes.

Q Who was staying in the Cedar Lodge cabin on June. 1l2th
A . No one,

Q Who was staying. in the Red Barn on June l2th?

A

No one was in any cabin.

Q  How about Chickasha Cabin?

CY)

232
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A No one.,

Q Any cabin on the: property, no one?

Q Is it your duty to éee to it that those cabins are

secured?
" No.
Q Who has the duty?
A Ben.
Q Ben? Who rents the cabin? Does Ben rent them?
A

No, the office, the Council office in Tulsa..

Q. 9:00 o'clock, 1 believe you said, you and your

|husband went to your cabin?

A I can't be sure what time we went.
Q Did you do anything else that evening?

A I don't remember. Whatever I d4id was in the cabin;

maybe unpacking, maybe getting the office ready.

Q What is the next thing you remember after you went
to bed that night?

A Carla banging on the door.

Q I believe you said she woke you up about 6:10; is

that correct?

A Yes,

Q And you and Richard got. dressed and got in the wagon

went down to the Kiowa Unit and you.got. there about 6:13; i%

hat correct?

A  On the Director's cabin and the infirmary is a cabin}
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| 11ttle body.

'|were over there under the trees, I mean little girls?

very far apart and that she had a shirt of some SOrt'oﬁ*but'
nothxng from the waxst down; that she had sustazned a --bA.'f
- Q You've already told us ~about the in:urxes.- Let me

direct your attentlon to any 1tems of personal property that

mighit have been left lying thera by the bag..

Q  And that's all?
A That's all that I'ndé;ced.
Q  Then, what did you dofl |
A - We;l,‘jQStalike I,sa#ﬁ‘éarlier and"ﬁegt off éq:g;ke
care of the rast of it. R | |
Q I think you said, you went up to make a.couple of
phone calls; is thgt,qprrec;?  " |
A . Uh-hun, |
Q .~ Did you c#ll Mrs;'Bfgéster?
A Yes. s --fiﬁl

Q Did you tell Mrs. Brewster what happened?.

Q One other thing - did Carla tell you how many pe0ple

A She sa;d one-body, one little gzrl;, I don't know'

what she called it but ahe aald that three were missing.

]

if AlL tota‘id, how long were you 1n the area of the

Kiowa Unit? ,x'g.

IA I dldn t observe anythlng but sleepz.ng bags and that'. .

I
T ,Y‘>
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correct?

A Maybe ten minutes. No - iéﬁger éhaﬁ éhat.' ‘
‘Q After you made the telephone calls, 1 bel;eve youA
went to Mr. Woodward 8 house, is that correct? |
A ’Eo.'
Q  You went there before?
A Yes.

'Q  Tell me about that. Mr. Woodward is married, is he|

ﬁot?j'i

'A Yes.
Q :How is'h;g'wife empléyed? o S
A . She is; during the ;gmm§r, 5ur canp co;i;

| Q What is hgrvname?'; : |

A Mattﬁ.:li-

,Ql Where waslshe when you\went to his house?;
A ”In the dining room, praparing breakfast. '

Q As a cook, what time does she usually risa to prepaﬂét?
the morning meal? : )

A Very early. She gets up very early, about'G 00
VOﬂciock. I don't know exactly what time. It depends on the
meal.. | L o : |

' Q;’ What is the ‘normal wake-up time for the campers?

A Quarter till 7:00.

{wd;: 2863W§;§hn4§;¥5£ha§.Qﬁé's in by 6:00 o'clock; is that| -

A" Yes. :
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truck. .

n Q When you got there, she was already oVer'atighgi

kitchen?
A Yes.
Q 'Mr.'Woodward has some children, doesine.nOt?
A ‘.,Yés. | |
Q Where were they?.
a1 didn t know.

Did you see any of h;s children that morning?

> O

Not until after we had.made the discovery of the
bodies. '
Q:" Is Mr. Woodward also hooked into the walkze-talkie

system or does he have a walkie-talkze base' unrt? o

A 'f“Ho'has a CB unit which connects into our-unir in.his’

Q And I belzeva you said that you and chhard and Mr. l
Woodward went back down to the bodies; is that correct?..o
a- g@;” Lo
Q Then what happaned?
A I -sent Ben and Richard back to the scene.a::'

Q *Okay."

A 'And told them to stay there ‘and. that Rlchard should

go 1n the truck “ﬁ.j f,;f ‘hold the emergency vehicles fro+ )
the property untli we removed a;l the - children. : o
.,Q Did you give Richard your keys to unlock the gate?

Nd; he was with Beh in Ben's truck.
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Q ' And You‘had‘your keys?
”iA.'” I had my keys.
Q And you went back to the Camp Director's cabxn

thon, is that corract?

Hﬁ% . Yes. '
;~ :'Q .'\Richard;and Beﬁ went to Kiowa Unit a:ea?ﬂ
A "Yes.:

' Q  After you made the telephone calls, what did. you doff

A Rang the bell.
: Q And that woke up the - girls; correct?
A Yes. ' |
Q “',About;fiiteeo'minoooo garlyff;
a '.Yes.l".:. " .
T Q so. that would have been at what time?
‘A About 6: 30. o

'Q Barbara, during the course of the day, did you ever

go back ‘down in the Kiowa Unit area?

. A Yes, one_more time.-;-'
¢ When was that?
. 9,..‘It was very early.f It was. probably 8: 00 ox.. 8330

':;What did—Y°q;d° Whgﬂ%you arrived?

.~,'I think I was 1ook1ng for Bonnle. '

Q Mrs Brewster?

s W >" I}

- AT " Yes, I th;nk I was trying to fzgure out lf she had

arr;ved and I went down there after I had taken care o‘u
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assigning everyﬁody to where I.wanted them to be, to see
what was happening or get ahold of Bonnie and I was there
just a few minutes. .

Q D;d you go back near the quies?
A Standing adjacent to them, yes;

Q Approximately how far away?

A Ten:or twelve feet, again.

Q Did you:lpok'in that area again?

A Glanced at it.

Q . 'Did you see any items:pf pgrson§l property then?
A Wasn't notiging anything.

Q

You said earlier on direct examination that you

left the nurse and maybe somebody there .where the bodies were
when you and Richgrd went to Mr, Woodward's house?

A Yes.

Q Who elgg? Can you.;qmembgr wbo else yquzlgﬁt there
with the bodies?

A Well, there were three counselors.

Q. | Carla, Dee and Susan?

A And I don't remembex who I said to do whgt to.

Q Q&;y; At 8:30, when you went back to the Kiowa Unitl
who did you talk to?

A Beverly was there.

Q Beverly Huff?

A Beverly Huff and Royce was there but I didn't know

239
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'at the acene?

.them the tente than I did to anybody else at that partlculari

his nametthen,
Q Mr. Hobbs?

,A And that guy was there and there were ambulances.‘fvl

Q," Just a second. Mr., Hobbs was there; correct? And

Mrs. Huff? |
Aﬁ‘; Right. |
'Q  Who else? | -
A 'And I think Bonnie was there, Bonnie was there and
there were ambulances there and ambulanCe drzvers, Dr. Collxnﬂu-
was atill there. and there were more unzforms, I thlnk; more
people@ Thg forceg ngd arrzved,' They seémed to have 1t all
undef cont:ol; o
QfJ:'Howliohé;ﬂé;;lyou known  Dr. Colliosf
A I just had made his. acqua;ntance on several occa-;i'
sions in a very superf1c1al way for a COuple of years;__f

Q-h- Was he tha doctor called to coime out there and look |

dldn t - call him.‘?ae/had arrived probably with

Q- 'wh'o?'" a

A B talked more to Pete Weaver and Harold 1n showing :

txme, until later, an hour Or SO.
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Q l Mrs.,: Day, at 8: 30, is that the flrst tlme that you'

went to Tent ‘7 where the girls had been sleeplng?
?A': No, T had been there about an hour before to show

tne.doetor and'Pete and Harold.where it'was;

Q :; Well let me back up Just a mlnute. 1 didn t know '

you. had been ‘at the tent at 7:30. Will you tell me what you

‘saw when you went to Tent 7 at 7:30 in the morning?

A When I led them back there to show them which tentl

' the counselérs told me the victrms had 1ived Ln. we stopped

-at other tents along the way and peered in those.

Q'; thfs "we'?
.A'“ Pete and Richard and Ben, maybe, and Dr. Collxns
and Harold. I don t remember 1f Ben - I don t remember ex-

actly how many people were there., When we got to the tent,

_.the tents were all ‘down, whlch means that the sxdes were

down on the platforms. Normally, 1n good weather, the- tent

.31des and front are ell rolled up and zt s Just two canopxes,

kand a tent top, but all of them were elosed because of
the storm; We looked 1n all of them.' And when we got to
Tent' No- 7 he QPened the front of it. B
*:76f4ﬁ What did you see when you opened 1t? .Vg}T 5
A I saw immedxately in front of me a cot w&th blood -

on: rt and blood on the floor underneath the cot. ,The cot

“had no eleeping bag: no mattress cover. on xt.

| Qj ‘ Describe ‘the appearance of the blood on’the’ floor
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A It was smeared as though wzped up.

.Q pid you 1ook for a towel that had been used to w;pe“

_the blood up?

A Never thought of it. I£ was juSﬁlas if someoﬁé had
wiped - attem?tﬂé to wipe clean the mess on the floor.

' Q Then what did you do, Mzss Day?

A Looked around the rest of the tent and Haroldﬁgot .

up in’ it and I th;nk Lt was . Pete that went atound the ,¢k to!| .o

see how the assailant got xn and then X raturned, left the

scene and I don't remember. exactly what I did after that“"*i

Q: ‘ So your first visit to Tent No. 7 1n the Kiowa Unit.

was. 1n the presence of M, Weaver and Mr. Woodward, youx hus- ,‘”

band and other people; is that cortaot?
a ﬁ Yes. ‘ | o
'; Never been ghere before on the morning of the 13th?
kigﬁt,= , o .

| Q -, Now, ,at 8330

'y yeu said you came back to the Kxowa_fﬁ -

Unit and went‘back to ent"7. ﬁWhat aid you see?

Py R
(;‘4:

A- No, I did not'go back to Tent 7. 'I‘only went as

- far as the body.

Q Okay.“ So the only time you looked io Tent No. 7
would have been at approxlmately 7: 30 1n the morn;ng with ‘

Pete Weaver and the other fellows?

A Approxxmately; maybe garlier.'
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_entared?

upset.

Q <ﬁhat type of footwear did you‘have with you at

Camp Scott?

A . 1I'm wearing today what I had on when I investigate@;llf

it. Their flip-flops, and I had sneakers and deck shoes witﬁ: .

me. |
9 'What.kindlof tennisAshoeefor'sneakefs'dio you have2o'
‘A Adidas Countxry Sneakere;A | | ;  '. i
Q  Are those the kind ﬁ;thl;ittieebgpbles on the bdtﬁﬁr,
of them? - o B |

A AMine:donlt haee Bubbles} mine,hﬁvefiioes. |
Q-_  K1nd of basketball shoes?
" A . HI don t know.
“‘§'~ -okay.. bid anybody else 90 insxde Tent 7 when you
were there with Mr. Weaver and Mr. Berry? :' ”

LA iuot that x aaw.;

ﬂé“Q;iﬂ:Mt Berry went id}/he was- the only one?
- {A. "I think he wa& the only one but I'm not sure.‘,:

.‘)

%9]_ .Did you go around the tent to see how the tent ‘was

Yo

' A I didnot. I think it was Pe;éﬁthat.did.' I etaypd

Q Do you know how somebody got xnto the tent?
" MR. EALLIS:'~If~it'p1ease the Court, 'd obJeot to"

that, Your Honor. It would certainly call for conjecture on
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" othexr fellows who were 1nvestigating?

.second one was when I showeduthem the tent and the third, was

.there. It would be hearsay if she leornedlﬁrom énybodfhélée.A.

THE‘COURT: ' Sustained, unlessfyoﬁ{are more specifid|
as to who you are talking about. P

Q Did you see somethlng that would lead you to belzevT
there was a partlcular way that tent was entered? q!'l

A No, I couldn £ tell and I don't know to this" day.

Q How long were you there w1th Mr. WEaver and the

A 2 fow mlnutes, ten maybe. No more than tan. proba-' o

Q On your second trip back down to the Kiowa Unxt.

ata you do anything ‘other than Just check on the 1nvestigat10ﬁ";.:;f

and ‘the security of the area?

. Q.- zhat vas xhe thlrd ttip 1 made.

iﬂHQ - How' many trxps did you make?

Thrae. One wasg: to invast;gate the f;rst thxng, theij'l

SE Eead

looking for Bonnle.

Q 1d you find Mrs, - Brestar the thlrd time?
A Yes.
Qg What did you talk about?

>

We went to my office.
Q All-right. What happened at your office?;],i"?
A

. We discussed whethez wa would close the oamp and

she and members of the Board of Dxrectors were. needing aocess,'
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1 busied myself thh giving dxrections to the staff and the

. t0 my records’ and we were trying to determine the exact ident
ity of the victims and that took up soine txme.

Q Then you sent the girls on a hike, dzd you not?

“:QA | Yes. the whole camp, except for the Kiowa dhildreni

uwhich we kept in the craft ‘hut.
'Q ~ Did you talk to any law enforcement personnel other

than the three trips to the KlOWa Unit? "'leF'M "1“' 'fﬁﬁ

maybe they asked some questions. ' 8

4D16 they come back up to the Camp Diractor s?

A »;dYes, I saw: them later.‘

Q:.;JCahxn, and set up a command post up there?% .

,Gene Leroy'Ha:7? 5

k_f= Not that I recall.

.Q' After you and st. Brewster had your convarsatxon

._about what was going to. be done in reference. to the closzng

of Camp Scott, what dxd you do?

- A The conversation as I ‘remember was'shorttand'l then

children, letting her take care of the Counc;l buslness and

the familxes and my husband to take care. of anybody - the

wpublxc, the press and anyth;ng else down around the gate or

'Af v Well, Beverly and Royce, we 1nt:oduced ourselves an%;;;;f
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‘them on a consistent basis and then the District Attor;ay

arrived. He m;ght have been down there when I found Bonnie.:

the scene and so I bu31ed myself wlth making plans for how

the kids would eat lunch, vwhere would they go, what we would

do with 135 children, however many hours we had to.pexthere;m;;

Q And what did you.do’ after that?

A The next’ thing I know, it was about 7: OO o' claok at;;m-'m'

night.
Q Dideyou'talk to any law enforcement éersoﬁqéi?'

'Aai‘ Yeaf

Q Who ‘did you talk to?

A I talked to Beverly and Royce and then the OSBI.aA
Q : D;d you tell them what you' ve told us here today?
N : :

~; Whatz M”“A:ﬁ'“

Zbglﬂlﬁid You' tell them what you told us- here today about

A’  Yes.: Thpg,had questloned me on and off - on and

(Y
1

offfh I was very busy and I was’ makxng myself available to

Q . Mr, Wise? S o .Z”’?flsi

A - Yes. And then they said the OSBI would arrivé*and |

we d have to come and then there were so many law. enfo:cement LA

pe0p1e there for: the longest tzme. I-Just-remember faces. "E'f”
don't know whzch force they belonged to.a ‘We had Locust Groveff

we had the Sherlff, we had OSBI, we had the D. A. and 1t

tock me a week or so to figure out,exaotlyfwho belongeé'to whi£,=‘”w
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" name,

}here today?

.don't remember.

- Q. When was -the flrat time you had a personal 1nter-

view with any law enforcement agency?

A A personal, sit~down, write-xt—down, Was ‘on a

Wednesday.
Q who was that person?

A He was a member of. the OSBI and I don t knaw hls
f:i Dxd you wrxte out a statement for him?

_ Dxd you sign it after he had wrltten 1t?

sy

Q
A"i NO, I didn t write anything. He wrote 1t..v32 s
.
A

I‘d?ﬁ’t remember.

g iWas. ltntape recorded?

g@; Did you te;l him the same things you have told us

A Yes, and'mo#e.

Q What - else dzd you tell hxm?

A My. personal background, my staff - I had to go
thfough everybody on the staffnaqd.;hezrfggrsonal background

and it was very lengthy.

Q  How long?

A . Several hours.
Q  Three?.
A

. More like maybe two, but:it has;:wo to:threey I
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'@ I don' t mean to embarrass you.i I need to aSk;you

a rather:personal,question; Dld they ask you about your 8ex

life?

. MR, FALLIS.. 1f it please the Court, we had a
conversation in chambers, I think yesterday. and I think the

State would. object to this area as having no relevancy to

. the case and it has been asked and it w;ll continue to be .

‘asked merely for the purpose of" harrassment of the person on

- the witness stand who had been subject to our intervxews.'

She was~qﬁked that. very quostion by this officer of the Court

inﬁthose intauviews.' He knows the answer.- It has no rele—

vanqy-at all.‘ His preoccupation with homosexuality I don't

think has anyqplace in this courtroom..‘i‘

i. THE COURT: Would you like to respond, M. Isaacs,

.bsfore T rule on the objection?

MR. ISAACS.‘ Judge, I would just say we have
nothing on the record of‘what Mrsg, Day has said and I asked
her this question-in good faith because-that s ‘One of'the
areas that the Oklahoma State Bureau of Investigation and the |
FBI felt like should be investigated. Now, they ve got a-
whole stack ofrreports sitting right hezre with Mr.‘Thorman
and I've got a little bitty stack about that tall, Jd I'd
like to know what happened out there.: For that reason, I

think the question is very material because the materiality of'

that question shows that somebody thought that some type of
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"have been trylng ﬁa expedxte matters a11 day yesterda'

" homosexual person had some 1nvolvement in. the commission of'
.'thgse crimes. The whole issue is materiality, Judge. B It's

.materlal if it tends to prove or dzsprove any mater1a1 ele-

ment of the crime or: ‘the defense.

l THE CQURE:» QuestLOn-belngﬁoutgide"the scébekbf.
dikect examinetien;' Objection‘is‘sgstaiﬁeé.z Ask ypurfeexte
questieﬁ;‘Mr. Iéaacge B L

3MR. ISAACS. Could we<have"an'agreemant-from7the

Prosecuter that I could do ny,- ﬁirect examxnatxon now instead<

PR [
©

of later, 80 we can expedlte matters?

'iaff{f ‘MR, FALLIS. If it please the COurt. we certaznly N

h ave not entered 1nto such an agreement because we wod

contend, and we would be happy to be heard on the po1n.lthat.f'”'

it would be improper as a.dx:ect examingt;on quest;on}'f;his’et

own witness.:

THE .COQURT: Apparently you do not have an agreement,'e“

Mr. isaacs. You may continue. ‘cross’ examznatiOn.;u
Q Mrs. Day, I regret that I will have to call you

back at a later date, but I w111 give you adequate not;ce

as we have agreed to do..

: What elBe did the OSBI ask you about other than the
matters which have been objected to and we can't.talk about? . |
A It woﬁldfteke_me awhile to think of anYthing_Epeci-

fic but they never,asked_enything'that I didn't fully.exﬁect'

.!Wé;
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-'they were. found?

pto be asked,
Q Barbafa, did they anﬁ to takcAaihAir sample ffom‘
you? | | | “ |
Y '-No;.1~qon}t believe s0.
Q E;néérpriﬁts? |

Yes,

oy

Blood test?

Mo, blqod Eest.my;,hff

Saliva?

Didpthey agk -you. about your footwear?t3

Q

.A

Q .

A I don t belleve so.‘
Q R

A Yes. '

Q-

Did any of the investigators at any txme ask you jf

about Gene Leroy Hart, whether you knew him?

rﬁa-, No, I° never heard of him. un l=the newspapers. 1?5
- Q . There were some photographs found in a cabzn én

Camp Scott ‘some time after the homicide. Do you know where -

MR. FALLIS. If it please the COurt, we w111 obJect

on the grounds that it is outs;da the. scope of direct exam;na7

tion., ;j""

" THE COURT: Objection is sustazned.

' MR. ISAACS: Judge, Oklahoma follows the limited R

opeﬁréoor rule., I feel this is a proper questlon and I would

lzke the record to note my - exceptzon..
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251 -

next question.
MR. ISAACS: Thank you.

Q -‘There wete some shoéé-foundlin a caBin.after-thé

where they were found?

,:yﬁwfa MR. FALLIS._ If—it ﬁlease the Court, we WOuld ob-

~dOWn.f:,

THE COURT. The objection is sustaxned. 6utéi&e
tion qugstlon, Mr. Isaacs.

' ment agent interviewad you?

.,A Ve’ had pretty continuous contact with them for

Q~It All right. The questlon is, when'is the next time

one intarviewed you, if you-can remember?

uqﬁestions. I don' t belxeve I was quastloned...

Q Then, we are talking about some questzona, aren t

we?

A Okay.

THE,CQURT: It does, Mr, Isaacs. You maytésgxyoqi;'

’ homicide, a few days after that, a week or 80. Do you. know. |

3th onjthewsaﬁe grounds ‘and’ sk the' COurt to admonish counseif?
to obey the rulings af thls Gbuzt.. I think that will exPedlt#f

'matters xf we w;lL_fgllpw the rulxngs as, “the’ Court ' setsvthem t,'

the scope of direct examinatxon. Ask your next cross examina»

A:,Q_ Mrs. Day, when is the next time that any law enforcTr~

weéks throughout the summer._ SOme would drop by the house.- i

‘A A I see a difference between an intervzew and some
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.Emplre Office?

Q | When istthe next tiﬁe_thattooe o%tthemhtalkéé toi?'
you? | | A ) t' | |

A.t.'okay;. 1 don't thxnk they stoppad for about three ﬁi 
days and then, as I Bald, I would get a visxt or phone call
on OCC&SLOnS throughout the summer and then nothing unt11 the

spr.mg . l"- ‘I . "I .r:l. . “ jlj'."“ ¥ ..“';:

D1d thé& talk to you any at Camp Scott?

7
g '5
&

(No respo”sq.i

!
*
[

. Q Dld they ask yeu ko come back to Camp Scott so o
Al T % % A , .

they could talk to you?

A Oh, on. Wednesday, when they dld my formal intexview;

' and fangerprxnted me.

H

Q ': Did they ask you to come back after Wednesday?

x Q - D1d they come to Tulsa and. talk to you at the Maglc

B A Thoy‘oame'to my'ﬁomeéoﬂloneipdda##on.f'u;fot.
Q I didn't ask:you that, mafoﬁ;"l "
A No._‘: . B | |
Ad | Just listen to the questions and we 11 get along_
Just flne and things w111 .go quicker. Did thcy ask you tofﬂ‘
coma to the Magic Empzre Offxce? - |
A _;No.;'tl
Q .- Did tﬁoy'coﬁotto yoqt home?
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" she was talked to by them and where and when is immaterial to

"a preliminary hearing is for theé defendant.

14

MR. FALLIS: If it please the Court, excuse me. At

this point, I think we can saﬁﬁvebme time;f Counsel<hes

already asked and answered this question several times._ Ifi

tmis case.,q {71 rﬁﬂ ‘ 'iw'é}”ﬁ'

THE' COURT Ob]ectioh is sustained.;, o

‘ ?Ma; ISAACS.- Judge. the law i8 well settled in

i ',.-'-v.‘-'F R

Beairdgxe.anamey that theiwhole line of cases says that a

defendant has a right to have a preliminary hearing and that

MR. FALLIS. If it please the Court. that is not e

MR. ISAACS: The rule -~ may. T continue, Mr. Fallis# o

 MR. FALLIS: You mey continue but that 8 not the
rule. . | | | o )
'"ﬁﬁw ISAACS:-'Judge, the rule is well settled that

any Question is proper as long as it 8 material We got a

ruling yesterday that we re going to agree to do this wzthout g'?

taking additional time of calling People back, Judge.'"
' _THE COURT:. Mr. Isaacs --
HRd'ISAACS: Now, thef.ﬁant to' go back on”their worﬂ:i

' THE Cbﬁﬁié ‘Excuse me.A Wouldlyouﬂlike-ﬁeiﬁell me

what is. relevant about when and how many txmes she ‘was ques~
tioned by the-authorities?

'MR. lSAACS: It's material to the defense.ﬁ We‘ve- :

got to know what happened 80 we can prepare £0 defend this J
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. charge.'

3ﬂtions is sustained. I don t see the relevanoy.

K !‘ ;.Q -
. \ :

: oﬁrfootwear whenlthey talked to you at your home?

fﬂﬁ?tf‘!qsfki béiieve so.fi' S,
2 _qtpld they tall you that they had alfootprint?

> o G-

» 0B 0

photo, shows a pair of gold suede sneakers.'
I‘Q.
jthose sneakers?

- Mrs.tbay, d;d they ask you about particular types

MR T S

 Yes.

8 _What type of footprint was-that?}

- Did they show you a sneaker? .

' A photograph.

”.I don't: remember it at this poxnt.

THE couam. The objeotion:tobthoée»tYpe,of ques-

£y

s

A sneaker print.
How big?.

Didn't say.

And would you deécribe that.photograph?.

It was a pair of ~- it ‘was like an advartising
How about the soles? Can you describe the sole on
SOmewhat..'The'print or the imbrint? ‘

Yes, ma'am?

Theré'ﬁérétsmall circles a:ophd.thé outside of the

and what. type of formation on the znsxde of the 8014?
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1 Q Do you remember the name of the OSBI Agent. who

,-2. showed you that plcture? |

"3' ;%;-5 A :No:, I do not. g’ .

4 'T Q . Aftéf- the OSBI : Agent had shown you t.he plcture at
5 youi' hogse, did he»wshfow gou any p:.ctures or any :.tems of evi-
6 dence J.n the; nqture.- a; xqutivbar? . | '
7| A I'm: sorry, in add:.tion to =~

8 Q ~ Yes, in add:.t:.on to that?

9 - A - Did he show me?

10 Q" Eny item of footwear?

11 "A No:.,:.'-:i" |

-:Qﬁ,": Did ha talk to you at a lat:er date about the same |

13 - issue'- footwear? ' | |
14 A Yes.'.gﬂ'

15 Q o Whén"'w;s l.t..hat?
.' 16 . A In ‘-the' "spring.

17 Q Ofth:.s year?

18 ':"“:A. | Yés-‘.-.";""

19 o Whatmonth?

20 e A ', I don't remember.,

21" Q | 'When was that? |

22 N A In’ the Ramada Inn in Tulsa. .

23 Q 'D:.d he show you sorne J.tems of foatwear? -
24 '. A‘ . "..Yes,. Then they had the real .h.fe vers:.on of the
55 | sneakef.

255 .
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'Q '+ Did ‘they have. any other type Of'footﬁoofhotéthat

No.

R Con
§ e L

$
0

'7{;Dié;the§“§ﬁow you'iﬁphotograph?:'

Q
Q

What kxnd of photograph?

A It was a photograph of a camp counselor frOm ‘a
former jeor. - o |
0 Did you know her? -

A N - |
| Q 'n.Where was that photograph found?

a I - they told ne they found it somewhere.‘u.

héorsay;' '

THE COURT° Sustained;'

0 Was. that found in your particular camp?

ruled on the ob3ectxons and counael 1s either not listenxng

the Court's ruling. :

-'J-MR. ISAACS.A I'm not- offerlng thia to prove the

truth of anythxng. I'm offering it to prove that she hadia

conversatxon with a man about a photographa

-MR; FALLIs-' Excuse me, Your Honor, I ob]ect‘Ji it's ;

or deliberately attemptxng to prolong matters by not ohgylng

THE COURT: - Mr. Isaacs, you can ask her if she was a

present when it was found. Maybe you édn. get to it that Way.f' ’

256

MR, FALLIS. If it please the Court, Your Honor has L
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‘TﬁE COUR&: Well, yéu've alreaay shown thaﬁ.‘

MR. ISAACS: And tq,show.to the Court. it's not.heart
say. ;.
THE COURT: Objection is sustained. If that is
vhat you are asking to prove, yqu'vglalre§dy proved it.

Q Were you in the camp when they found the photograph?

A Not when they found it that I know of.

- Q ‘Do you know where they found it? Had you ever
seen it before at the camp?

A Yes, I'd seen it.

Q Where had you seen it at the camp?

A I had seen the photograph before they had found it.

- Q Where had you seen it?

A It was in the storage hut across from the infirmary
and it was just laying on a bunch of tarps and I didn't know
who it was and the cpunsélor that was with me, I said, "oh,
whose picture is this?" And she knew who it was but I didn't
remember the name. I .didn't know the girl and I said, "Oh,
well." And it remained there that I know of. I don't know
after that. I think it was the same photograph that they
showed me at a later date.

Q Did they show you any other item of evidenca.other
than. the footwear and the photograph that you saw on the .
spring, Mrs. Day? I'm talking about the spring of this year.

A No, I don't think that I have seen any other pieces
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- ment agency contact you s;ncg that spring intervxew? .

.| that 'and ask h1m to set a tlme and date as to what she has

prowler ——,

'report ‘any prowlers at Camp Scott?

. murders and only thereafter did people remember after thls

.effect, or maybe someone ‘saw somethlng or then, when there

of ev1dence.

. .»r? oy
[ 4 y

Froy iy f 3

".' 1‘ : s

?'Q ,' pig anybbdy from the OSBI or’ any other law enforce-

A I'm tryxng to remember. No, 1 don t think so.

™

Q How often haVe prowlers been reported at Camp Scott.

MR..FALLIS‘ ‘If it please the Court, I object to ;f

reference to,
THE COURE."I think that's reaaonabié;er. Iaeace.f4

MR. zsnncs I'm just asking if she knows if a

‘ THEféOURmm Why don t you try to narrow it to a
cextain year or month or something.

Q Mrs. Day, during the year of 1977, d1d anybody

- A I had no knowledge of any prowlers prlor to the f',

- were some kind of disturbances that came out, but it waé a11 itf

hearsay. I.never was personally involved and I'had no. per-'
sonel knowledge of it,
Q At any time durzng the time that you haVe been

questioned by any law enforcement agency, have you been shownljh

a hat or cap? :

-A I don t thxnk eo.

e
EE R
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_tatxon week that: preceded camp?.

-t'éfw 1Barbara, who is Barbara Homestead?
' K;q<58he Ls a volunteer, a mother, who was the Director ]
of a Cadet Camporee that took place in April of last year.

Q Your husband s wother used to be the Camp Director

7~of Camp Scott some years ago, was she not?

':;QQA' Yes. |
:Q'l;fnh€7ybdr'husband is familiér with-the'Camp éébtt
aregzr-'ﬁ - S o L
.éﬁh "-Yer.

..Q He knows some of the famzliaa that - lxve in the sur-:|.

A.rounding area, is that correct?

a ,‘One family.
Q.  The Carlile's?
A Yes,
-.1Q "He's also acquaxnted w1th the Cavalier fam;ly,lls'

.I:

he not? Dld you visit any of che Carliles during the orien~

A They had moved.

Q Did you visit any people in the Locurt Grove area,u'
Camp Scott area, during the orlentatxon period? |

A No. - '

Q .::Tﬁe'wé;kqhd‘precedingleghp,‘youvand your husﬁégﬁh?f
went off the camégrourds,ldid yoh ﬁot?:

A ' The ﬁgek,precgqing? |

Q Precedinq.camp,frﬁe-weekend?
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| supplies kept at’ Camp Scott? -

'go back to Tulsa after the homacides?-

Al ﬁef§¢snﬁé;&ﬁ§ﬁegdurihg pre—camé;!. :
Q  Where diqhyou spend the weekend?
A ‘Home.

Q In'Tulse%?? 

A ',Yes. | | -
MR. ISA§é§? Judge, 1&; me talk to Mr. Pitchlynn ag@u'“'

Mr. Hart for Just a second. | '

 'THE counm. an right.

Q. (By Mr..Isaacs) Barbara, where are the repaxr .

‘A Repaxr supplles?
. Yes, ma' am?
In‘various~locatibns.

Q
A
| Q In the Kiowa Unit, where are they kept?
:A In the kitehen storage cloaet. -
Q

Did you’ brlng a spool. of .rape - w;th yon to Camp

A I-brought one,”yee.

9 ' Did you take it w;th ycu when you 1eft the camp to _

'QA' I ¢ may have. I had it Ln the truck --‘van, for most
of pre- camp and- it may have remained with me.'_" " .
| Q Was that rope or a portlon of that rope used fox

anythxng, to your knowledqe,‘during the time that you were at‘“
Gamp Scot:t? A
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had access to it.

.type of material around the body of one of the lxttle girls?

.and he asked that questlon and - he 8 asking it now in another

purpose. of prelimina;Yihearing.

A Not that I know of, although all'oflthe coﬁneelofs

Q  Was any rope missing, to your knowledge?
None.

A
Q Do you still have the ropei
A

It may be.dh the property. I don't have it person-|

ally.
. Q You mean the Camp Scott proPerty or‘Tulsa?
A Camp Scott.- It could be‘there. I don't have lt.

' Q~ ~ Dbid you observe any type of tape or bookbxnd:ng

A I dxdn't notice anything but the body
Q To your knowledge, Barbara, was there ‘any place on.:
Camp Scott where there was a roll of dnct tape kept? i
MR.-FALLIs- If it please the Court. I belxeve that

\.

questlon has been asked dld you observe any tape 1n the area.

mannerx.

MR. ISAACS: Mr. Fallis, if you'd llsten, you'd know“_;'h

that I m talklng about the bodies and now, I'm askxng her ~—%;”wﬁ"

MR. FALLIS. The problem is, Your Honor, is that I'%

liatening; I'm listening to too much and it's repetitiﬁua;-.

and time consuming. At this rate, we will never complete “the

THE COURT: - I believe the answer would have:been

L
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covered under your previous question about repair gupplies.
Objection sustained.
| MR.'ISAACS: Well,.it's been sohléng; Judge, I
e#n't even remember how I phrasad the question but what I'd
like to do is ask her about tape. Could 1 dolthat; Judge?
| THE COURT:  You may draw.an objeétion..
Q (By Mr. Isaacs) Mrs. Day, is there any bookbinding
at the Camp Scott campground area?
A I purchased none. Possibly the ranger has.
Q Did you see any there?
A ﬁot that i remembér.
Q | Mrs. Day, is’ there any duct tape kept at the Camp
Scott buildings? |
A Not that I purchased or that I ever saw, but again,
in Ben s repaxr shop, there may be. .
Q Have you told me everythlng you know about this
case?
A I bet I know- other thxngs that I just can't think

of or that you haven t asked me .,

Q- We've had an objection sustained to; right?
A. Pardon me?
Q . Some qf the questions that I have asked you have

been objected to and it will be necessary to bring you back

1.to ask.yothhose questions. Do you mind coming back if I

- give you twenty-four houxs' notice?
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A Not at all..
MR. ISAACS: Thank you. Nothing else.

MR, FALLIS: We have no redirect examination, Your

Honor.

THE COURT: You may step down.

MR. WISE: May she be formally excused, Your Honor,

subject to recall?

THE COURT: Subject to the recall ag;eemant,.ll

think so. | .
MR. ISAACS: Thank you, Judge..

(WHEREUPON, the witness was excuséd and withdrew

from the hearing room.)

THE COURT: Mr. Wise, dé.you have another witness
in the wings?. | | |
| MR, WISE: Yes, we do., Can we havelg-ﬁeQ'minutgs
or do you wish to continue now? |

THE COURT: Why don't we take about a ten minute

recass?

as follows;)

THE COURT: Before we resume, let me request that
news media not interview anyone inside of the courtroom. If
you want to interview, I'd appreciate it if you'd leave the

courtroom to do that.

Where is Mr. Isaacs? Do youfwant to proceed or wait

..(Following a ten minute recess, proceedings continuef

R

ST
g
[
50
.
e,
.
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until he gets back?
'MR. PITCHLYNN: You can’ g ahead.
THE COURT: Pardon?
MR, pm,cm.mu: You can go ahead.
THE COURT: 1If you're ready, Mr, ﬁise, éall.your

next witness.

MR. WISE: If it please the Court, the State would

next call Mr. Ben Woodward.

THEICOURE: Gentlemen, while-wa!re;waiting, I
anticipate breéking for lunch about noon, regafdless of
where we are in the proceedinga. |

| ‘MR. WISE: Ben, would you come forward and raise

your right hand and be sworn?

THE COURT: Do you swear to tell the truth, the

.whole truth and nothing but the truth, s0 help you God?.

THE WITNESS: I do.

BENJAMIN;EDWABDAWOQDWARD,

called as a witness on behalf of the State, havxng been first

duly sworn, testifies as follows.
DIRECT EXAM;NA?;ON
BY MR. WISE: |
Q Would you state your full name to- theArecord and
to the Court, please?
A Benjamin.Edwar& WodﬁQard.

Q  Where do.you live?

264
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Q

Locust Grove.
How long -- who are you employed by, please?

Maéic Empire Council of Girl Scouts.

.How long have you heen so employed?

On my fourth summer.

"And Mr, Woodward, would you tell us and the record,

what do your duties comsist of?

A

' I was hired as a ranger for the Gixl Scouts and

they consist of keeping the trespassers off and the property

in order.

Q

a
Q
A
Q

Are you provided a residence?

 qu. -

Where is that?

On the camp.

Is this in cloée proximity to the Camp Director's

Office and the Great Hall? Where ﬁOuld'it“be from those

plgces?
 A
cabin.
Q .
for yéu?“
A

Q .

' It's just about half a city.-block from the Director'ls

Who do you reside with in this home that'é-provided

My wife and children.
How big a family do you have, Mr. Woodward?
Four children.

Is one of them Tammy?

265
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Yes.

Q ‘How old is Tammy?

A Sixteen, |

Q Now Mr. Woodﬁard, on the‘night of Juné.;Zth,vﬁhat
woﬁld have been the Sunday afternoon in June of 1977, dovyou
rémember your children coming in? | “

| A Yes.
Q About what time was it?

A Oh, it was early afternoon.

Q All right, sir. Now,‘iﬁ addition to your duties,
does your wife have cértain responéibilities?g”

A Well, at that time, she was going to be the cook.

Q The camp cook?

A Yes., |

Q S§ when suppertime rolled around, whereiwe;g yéu?
A I was pfobabiy putt#ﬁg luggage in the areaé.‘l

Q All righg, and theﬁ,'wheﬁ did you eat?‘ |

A Around 6:00 o'clock.

Q Where?

A | At the Great Hall.

Q At the Great Hall, okay. Then what‘did you do, Ben?
A Well, we stayed up there with ﬁhe réipstorm for
awhile, then we went home for the evening.

Q All righf, sir. Now, Ben, among other responsibili-

266

ties, do you have any responsibilities as to security there at
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by the time we got back.

Q

A

- Would that have been Tammy?

Yes, just as far as keeping trespassers off.
All right, is there a gate into the main,bart?
Yes, there is.

Is that secured during certain hours?

We secure it during resident camp.,

Now, on that night in question, was that gate se-

Yes, it was.

By whom?

Myself.

Do you know when or how you did that?
Well, I went and picked up my dauéﬁtef from work and

in, 1 locked it.

Yes.

So Tammy worked where, then?

B and B Drive In.

All right, and did you generally wait for her?

I always went and picked her up, yes.

What time was that?

Between 10:30 and 11:00, qbout a quarter till 11:00

You securéd the gate?

Yes.
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Q wWith a lock?

A Yes.

Q All right. Now, Ben, following that, did you do

5ﬂmﬁMmememnwwaemhnm,whrm@rﬁneﬁr

}. the evening?

A ﬂo,ﬂi aqn't think so. -
©Q Ben, what is the next thing that happened that's
relevant to this case?
A: The next thing that happened, Barbara Day and her
husband woke me up the next morning and told me there was
. three little girls. |
Q | How did they wake you ﬁéé"
A "Came;in.my bedroom and hollered at mé.'
Q 'Abdﬁt whaﬁ time was this, Ben?
A:»H;Allittle after 6:00.
Q Wha; aid they "say?
A ”Théy.said,l"There's been three 1ittlé girls murdered
dqﬁq Ki;wg Unit.”
l-,‘Q ' What did you all do? §; what happened then? Tell
u#uin youi own yords. B
| A Got.up.and §ut.my clothes on andlﬁarbara qalled
" Berry. | | ”
o Q  Who is he?

-

A He's the highway patrolman that lives the closest

o
el

to us.
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- Q How close? Do you know where Trooper Berry lives?
A Yes, he lives on 82 Highway, up. about a half a mile]
| M& Just ebout a half a mile from camp?
:4 Yes. |
’ i& And he wes‘the highﬁay pattol'%foope: and you knew
‘;ﬂih?'m | | |
A Yes.

';'I went down to Camp Kiowa and I sent him to un;oek the gate

Q Okay. Go ahead and tell me what else happened. I'%
sorry to keep interrupting you but we have to be specific.

A I had her to call the officials and her husband and

so the law could get iﬁ;

Q How did he go up there and how was ﬁe able‘ﬁo
unlock the gate? | "V. |

A I believe in my pickup and with my keys. Ho might
have had his wife's keys. I'm not sure. |

Q what else did you do next?

A I ]ust stood there until Officer Berry showed up.

Q Stood where, Ben?

A At the scene,

Q Now, Ben, looking overlhere at this blackboard,
thiB has been a drawing. Does this 1ook like a fair repre-~
eeneat%on to you of Kiowa Camp?'lIf these "X'e" are'the_tentsﬁ

A < Well --

QI believe this one says "Staff Tent"; does.that ﬁaki

269 -
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A

A

- Q

. ‘sense to you?

iiv _!és.'

Q - And this ipoks like a road coming in here. Could

“you show me-where you were in that general area when you were

““at the scene?

E:,ﬁ I was right beside where the little girls were at.
Q Would you show me where that was on that diagram?
A It would be right here (indicating).,

Q Ben, when you got to this scene, what did you see

or observe?

A Well, I seen two sleeping bags and it looked like

that was just piled up on top of each other and one little

girl laying out in the open.

Q@ And how did she appear, Ben? Tell us as you can?

She was just laying there with -- it looked like a

pajama top on and her'hands was bound behind her with tape

and it looked like she had beed molested.

Q why do you say that, Ben?

Because of the way'she was laying there'with her

legs spread apart.

Did you see anything else there that gave you that

A . Well, there was dirt at the end of the body that

Iobkéd"iike it might have been where a person 4—..

. THE COURT: Excuse me, Mr. Wise. I can't hear that

T )

e
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at the end.

‘ask you if that'is'a fair representation of what you cbhserved

ask you, if that another view? That, inczdentally, for the.

witne&?:’ Would you questzon him over hexe so he' 11 dzrect

his answers this way, more toward me?
Qqﬂ»%(By'Mr. WLse) It locked likelwhat, Mr. Wobdward?

.

Ac' It lookhd like there had been somebody there push1n$
the dirt.

. '\l-.. e w.'ﬁ

<

qf And thls ‘was where in relatxonship to the little

girl's body or legs?
A At the end of the legs.
Q "Were there one or two of these?

A" Well, I -- dirt, I just noticed the dirt pushed up

Q Now, Ben, I'm goiﬁélto;show:you what's been prev-

iously introduced into,evidencg as State's Exhibit No. 6, and

when you walked up there?
A Yes, I'd say that's exact1y~what X dbserved'

Q All right, and then I'll hand. you another one and

record, is. State—s Exhlbit No. 5, and I'll ask you, 13 that
also a true and correct representat;on of what you saw or
observeg?
el ."“!es L

Q- . Now, Ben, in addltlon to this body that you just
descrlbed did you see anything else besides this body? Now,

there are other thxngs in the photograph, would you say?
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A I saw the. 1it£ie white flashlight. It looked like
plastlc had - been taéed around it with a pin—hole in it and a
roll of tap&.;mi mj | -

Q What?s thxs ovar here (indicating) Ben?

A That s sleeping bags.

Q Ware Ehey there?

A They were.

Q . Now, Ben, with regards to the flashlight(lﬁhat
qolor was it, if you recall? o

A I think it was réd;

Q Ali right, sir, and what about the tape, Ben?

A  Oh, it wés ;;fwell,'it-gpbeared to ﬁQ.to be'kind of
dark green, black. IR

- Q I'm going.to show you now‘what's‘bééﬁ matke@ for |
purposes of identification only as State’s”ﬁﬁhibiﬁ'Q. Is that
a true and correct representation of the locatioh.of those
two items you just described, the flashlight.and'the roll of
tape? | | | 'I |

A Yes, sir.

Q  Is that a true repreéentation bf the color and the'
appearance, ag%th?y looked-iike when you saw them?,' |

A Yes%f: ‘. - |

Q I now show you wh at's been marked for ident;fica-

tion purposes only as §tate 8 Exhibit No. 8. Is that a true

and correct representation of how that flashllght appeared to

b H

272
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‘you when you looked: at lt"blosely?

A Yes. ‘fj? . ;f§

Q And I'll. hand you what's been previously marked for
ldentiflcation purpoa;s only ag State s Exhibit No. 13, and
ask you to look at that rather carefully and see if that is.
.famlliar to you at all? .

A It looks like the roll of tape that was there.

Q And going back to what's been marked State's Exhi-
bit No. 9, are you referring to the samé thing that appears
in that photograph? | |

A Yes, sir.

'MR..ISAACS: Could i aék a couple of voir diré
.ﬁuestions about Statg‘s'Exhibit.S, I gﬁess'it'is?

| THE COURT: Do you want to.offer this at this time?

lMR. WISE: 1If it‘pleaseftheﬁéourt,:thé State would |
;espectfuily submit, we would ask th;t étgtg's Exhibits 8 and
9 be:introduced into evidenée.

THE COURT: You may'voif'dire.

| VOIR DIRE EXAMINATION'

BY MR. ISAACS:

Q Mr. Woodward ‘the colored pictures, State s Exhlbzt

No. 9, is a picture’ of a flashllght and a roll of tape, is it

T

not?

A Yes, .
Q  Does that picﬁpre.shgw'gxactly where that flashlight

e

e
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and roll of tape was.wheﬁ”&du saw gh$m with the bodies?

a I'il tell youf:iﬁ}glbeeh égilong, I can't really
remember that surely.. I knéﬁ ghérg éés‘a flashlight and
tape there but I was mor? Eg;céfﬁéd %; | |

0 'Xes, sir, I undéfstanghfha;{A Was the flashlight anc
roll of tape there when §6ul£iréiisaw:the body?

-

A Yes.
MR. ISAACS: We have no objections.
THE COURT: State's Exhibits 8 and 9 are received.
MR. WISE: Thank you, Your Honor.
DIRECT EXAMINATION (Continued)
BY MR. WISE: o
Q Going back to State's Exhibit No. 5, which you

have previously stated was an accurate depiction. Was this

| in the photograph that we see in the photograph there, too?

Yes,.

What is that, sir?
That's taée.

Where is it?
Aroﬁnd her waist.

On the clothing that's on her?

> o » © » 0o B

P - PUNERCIR
Yes. T T
e St

Q And it was phere'gs yoﬁJwglkgd up on the scene just

as we see it here?

o

A Yes,
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Q Here's a close-up of that same scene, State s
Aa*'

Exhibit No. 7. Is that an accurate depictlon?

A Yes. &

Q And ig that the same}ti?é,tﬁot;gou?saw?

A Yes, o f%%

Q Was th;s around her néok”at that same time?
A Yes, it was;,

o

And that's just the way it was?

>

Just exactly.
Q | We're taiking about étate's Exhibit No. 7.
THE COURT: And what was that other pioture - 5?2
MR, WISE; 5. :
- Q Ben, after you went up to thase bodies,‘after you
had sent Mr. Day up to unlock thé‘gate and'iot the law in,
did you ever see Trooper Berry?

A Yes.

Q When did he arrive?

A -bh, just a few minutes later.

‘Q ind did you stay theta at the scene?

A  Yes, sir,

Q And then were steps takon to seoure that scene?
A

Yes, that was after thq Sheriff ana “some more

people got there, they wanted some rope to rope it off and

1 went up and got our roll of nvlon rone thab wa naa far
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Q Here s a close-up of that same scene, State's

Exhibit No. 7. Is that an accuraté depictlon?

A Yes, L

Q  And iq that the sameiggﬁe.tﬁat{yéﬁ?saw?

A Yes. n ST ;%

Q Was this around her n;ck at that same time?
. A Yes, it was.

Q And that s just the way it was?
A Just exactly.

Q We're taiking about étate's Exhibit No. 7.

THE COURT: And what was that other picture -~ 5?2

MR, WISE: 5.

Q Ben, after you went up to these bodies, after‘you

had sent Mr., Day up to unlock the gate and let the law in,

did you ever see Troéper Berxy?

A Yes.
When did he arrive?
'bh, just a few minutes later.

And did you stay there at the scene?

Yes, Bir.

And then were steps taken to secure that scene?

» O P 0O ¥ OO

Yes, that was after the Sheriff andtsome more

r

people got there, they wanted some rope to rope it off ‘and

I went up and got our. roll of nylon ropé that we use for

. -1 '",-‘\
2

tying tents down and roped it upﬁm-l"
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Q  And what did you do with that rope?“:

Y “
R TR

A I roped the area off.

Q As directed by the Sheriff or the Higﬁwg?“Patroll
Officer? :

A I believe it was thg'Sherifﬁl£A&t &i;ébt;h me ib;

Q All that time, there was sbﬁébb&y bééserving that
scene?

A Yes .,

Q ALl right, sir. After the others arrived, d4id you

theh go anywhere else to let anyone in the gate?

A Well, I was cailed to let my boss in and her hus-
band?

Q Who is your boss, that you consider?
A Bonnie Brewster,
Q And what is her capacity?
A She's head of the Girl Scout Councxl.
Q Did she arrive there at camp some tlme later?
A Yes,

I wen; up to the gate to let them in but they

was already let in by the time I got there.

MR. WISE: Your witness, counselor.

~ THE COURE: Mr. Isaacs, you might not have been in

, ey
{ e v

the room when I made the statement that we' wlll break about

H .

noon for lunch. So you can go ahead with that understandxng..

MR. ISAACS: Judge, would it ba.all right to break

now? ' _ - ﬁ‘
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THE COURT: Does the State have any objection o
breaking for lunch now? I e B et

MR. WISE: We have no objections. - .}
THE COURT: Why don't we recess andiwejwii}.:akg'pp
again at 1:15 this:afternoonx : . IR

[

(Following the lunch recess, procééﬁiﬁ?é}ébnﬁinued

as follows:)

~ JUNE 8, 1978

AFTERNOON SESSION

'THE COQURT: I believe, Mr, Isaécs, wé're ready for
your cross examination, o
MR. ISAACS: Yeé,\sir. Thank ydﬁ; Jﬁége.
- .CROSS‘EXAMINAEION
BY MR. ISAACS:

Q Mr. Woodward, I believe this morning you said you

" had been emplqyed.at-Cahp Scott for three or four years; is

tﬁat correct?

A Yes, sir, i'm on ny féurth sﬁmmgr.

Q ‘During that time, have you been emgldye& as a
ranger at Camp Scott?

A Yes, sir, '

Q - Mr, qudWard, as the ranger, is it*ﬁ?rt of “your..-

duties to see that the camp is secured?

B

A Yes. S | SIS

C
o v

Q ' About how many'months out of the YQQFAih Camplséott
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used as a campground?

"A . Well, it's used all year for suﬁmér oamp"4191 mééﬁ

A

weekend camping. just about two months. for residant camp., f’

Q In 1976 directing your attentlon to that year, ald -

an intruder enter a tent when three counselors were asleep?

A It wasn't -~ yes, three mothers.
. Q Pardon me?
A Three of the mothers were in a tent and there was

an.intruder.
Q Which unit was that?
A A:apaho == RO, it ‘wasn' t Arapaho. 4It ﬁts éoapaw.
:}Q Quapaw, and you were asked to come there at that

time, were you not?

A Yes. A
Q Did you go there?
A Yes.
.Q See anybody?l
A No, sir. |
Q iNow, in:l977 Ivunderst;ndfthere was a oote found

at Camp scott which had something to do with a threat to kill

_three Glrl Scouts, ig that correct?

‘A I didn't know anything of_;t until after this
happened.
rQ-f Who reported it to you éboutfthe{note?

A Nobody. I just heard it over the news.

re——

Py
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Q Heard it over the news?

A Yes, sir.

Q Do you know where the note was found?

A No, sir.
MR, WISE: If it please the Court, we would'habé:ﬁé
object. If he heard iﬁ over the n;ws, it's theﬂrénkést kind"
of hearsay. |
MR. ISAACS: I'm not offering to érove.the truth of
anything,_dudgé. |
: S .THE COURI%'.Are you objecting té the éueétiéplhe
just asked? | | P
MR. WI$E: Yes, Your Honor.

THE COURT: I don't remember the question. . What

was the question, Mr. Isaacs?

MR. ISAACS: I asked him what was his source of

" information about the note; he said he heard it over the news.

THE COURT: Whj, yes, he's already answered it.then.
MR. WISE: No, it was ‘a éubsequent qpést;on.‘
MR. ISAACS: Well, I withdraw whatever it was.

Q Who puts up thg tenté at Camp Scott,;ﬁ¥. Woodward?

A X do.'

Q Do you ever hire people to help you pﬁt those tenﬁé%

A Yes, sir. -

Q@  Back in June of this past year, 1977, did you hire -}

L

o

by S,
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some people?
A Yeé, gir.
Q Who wareithose people?
A C. L. Woodring was one, and Ray -- I don't know his
last name and his wife.
Do you know where Mr. Woodfing 1ive§?
Yes, sir, |
Where is that?

Big Holler.

What day was it when you put these tents up?

> © » O » ©

Well, we put them up in four or five days. It

takes awhile to put them up.

pid you put them up befére the orientation week?

Yes.

And about what time was that?l

0 B

1.Wéll, we go£ done the day that they came.

Q So, if oriehtation was on June 5th, that's the day

when you finished?
A - Yes.
Q Mr. Woodward, when the tents axe down, where are
they stored at Camp Scott?
A They're stored in each unit.

Q Would that be in the kitchen closet area?

A Yes.

Q  Are tools kept in each individual unit kitchen
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_about all.
Q Anf tape iept in any closet?
A No, sir;
Q Any rope?
Al There is ﬁiﬂding twiné”iﬁ some of them.
Q Any hylon rope? |
A No, sir.

closet?
A : Yes,
Q Whaﬁ else is kept in those closets?

A Well, rakes and shovels and lockers and tents is

0  Is there any:bookbinding‘at Camp écoti in any of th%
buildings)zto'youffkn$wléd§¢? |
A Bookbinding? |
Q Yes, sir?
A I don't know what you're reférriﬁg to.
Q  Bookbinding, looks kind of like duct tape, but it's
black, have you seen anythzng that looks like duct tape?

A I have duct tape in ny ahop.

Q  what color is that duct tape?

A Sllver.

'Q lee that stuff on the floor there wvhere the tele-~

vlsion cord is?
A Yes, sir, just like it.

Q Do you have any black duct tape or anything that




- FORM 404

PENGAD C€Q.. BAYONNE. N.J. 07002

>

G W e W

=)

10

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22
23
24

25

resembles

A

Q

» 0 P O

Q
A
Q
A

It wasn't’

Q-
A

Q

duct tape?

No, sxr..

Have you ever had any?

No, sir. -

You need rope to put a tent up, do you no#?
Yes, sir. | e

Where do you get that~rope wﬁenfyoﬁ néedfsqﬁe?'
We order a spool, usuélly every yéar.' |
Where's that spooi kept?

It was kept at my place.

In which sheé? |

Weiit'x have it in the truck to pht:up tents,with.
in ; shed. Ml'

Did you use it at all when you put the tents up?
No, I u;éd.ii all up to rope off the?area.~"'

Now, Mr. Woodward, let me move to the area.of

lighting at’Camp-Scctt. Are there any llghts on the grounds

there to illuminate the area during darkness?

A

Oh, there's a pole light there at the- staff house

~in the yard and there, at the time, was-one beslde my house,

Q

A

Q

night?

" in front of my house and ‘that's all that we had at that time.

Does each 1atrine have a lantern?

Yes, sir.

And is each lantern lighted during camping éach
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A° They're lit unless it's raihigg. Sometimes we'll
put them out s0 they won't get WEt; 
Q Is that'your responsibility, to éeq that those are
lighted? -
A No., .
Whoge responsibility is‘it?
The leader of the group;
Of each unit?
Yes, sir.l
Mr. Woodward, what is your wife's name?
Martﬁa.

Martha?

» O P O ¥ O ¥ 0

. Yes,
This Ray fellow that was:with Mf.'Wbédiiﬁg?
Yes. S

Do you know where he 1ives?

» © ¥ O

i@Se
- Where is that?

Trailer house on 82;'aimosg to Salina,.but}hg works

¥ 0

as a police officer in Locust Grove ;t this time n¢§, .

: Q, Mr..ondward, you said you had-somé relativeg, I
believe, that lived on ‘82 ;nla trailer house back iﬁ;Jﬁné of
last year; ié'thAt correct? -
| A - No, sir. | ”

Q Friends?"
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A Not of last year; the year 5efore, I did.

Q All right. Was that trailef house parked déwn
by'bne of the bridges? '

A It was ﬁarked down at Wildcat Williams' place. -

Q Okéy. Who wére.the people living thgre?“ |

A Jimmy Bryant and -Connie Bryant and their two

'<children.

Q Moving back and directing your attention to the
Kiowa Unit camp area. 1Is it not correct that there is an

cbstruction of vision between Tent No. 7 and the counselor's

tent, which is drawn here in the lower portion of the riéht-

haﬁd corner of thé diagram?
| A - Yes.
Q This diagram is not accurate, is‘it,_Mx. Woodward?
A - Not exactly. | |
Q 50. Mr. wéodward, if-yéu were out at the camp and
wanted Ed look at Tent No. 7 from the comseloxr's tent, we'd

have to move down to the west, out of the counselor's tent

.80 our vision would be unobstructed, wouldn't ﬁe? '

A I believe you'd have to move tbfﬁhe esast just a

"little bit, see.

Q Well, you'd have to move oné direction or the ather;
that's because there's trees there; right?
A . No, the kitchen unit is the main --

Q  And the kitchen is also in the way; correct?
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Q
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not. as obstructive as the kitchen unit is.

Q

 tent to Tent No. 7?

thefts to you?

lead you to believe there had been a prowler?

did you find a torn flap on cne of the tents?

~up there and the flap that had been used for a door had been
"cut Of f v

The kitchen is the main obstruction. .
Well, the kitchen is an obstructioﬁ,fiﬁn't it?
Yes, that's what I said.

And there are trees in between the k;tchéﬁ'apd-‘
Well, there are small trees in there but they're’
Approximately how far is it from the counselors’

I never did pace it off.
Would you say half a football field?
Oh, it's probably a couple of hundred feet anyway.

During the orlentation week, did anybody report any

No, sir.

pid anybody report any incident_to you Whiqh would

No, sir.

‘During the weekend preceding encampment of June 12th

YeS, ) Bir-
Would you describe that-for me, sitb

‘Well, I believe it would be- considered Tent No. 5
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Q

Isn't it true that sometxmes weather rips those

off?

No, this was a new tent and I never have knOWn the

‘weather to rip one off,

- How new wags it?
1'd just put it up. |
Okay, how big a piece was cut off that ﬁent?
Oh, must have been a four or five foot piece..
'Did you search the camp to see if anybody had zt?',

Well, there wasn' t nobody there when I discovered

I dxd ask when. they came back.
What day did you discover it?
" Baturday.

" And you searohod Saturday to see if it was in the

‘Yes.

Find anything?

No, sir. ‘

See any footpfioto there in tholcamp’arqé?
'No, sir. S |

Mr. Woodward, on the weekend preceding ‘the openxng

of camp, the weekend camp opened, where did you stay?

,A..

@“

A

Where did I stay?
,Yes, sir,

In my home.
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Q'} WEre you there the entire weekend?

A Yes, sir.

v:;f .Q Q- with Camp Scott in sessxon, what are the security

.,

policies of the Mag;c Empire Girl 8cout Council?

Q Did you ever have trouble with trespassers?
A Very little. The few that I have had trouble with

is usually down Sycamore Valley, down at the other end and

I frequently have to run people out of there.
Q Are the buxldings at Camp Scott locked when camp is
not in sassion? ' - |

A Yes, s1r.

Who has themkeys to each of those lacks?

Q

a1 have the keys.

Q Does anybneféige have keys  to the buildi#és?

A Well, Barbara péy.'tﬁé éamp Difectox has a set of

keys also.
.Q Do you keep your keys on four person at all times?
$3;{\ Aﬁ~f I keep them 1n my truck.,
- Qt ; Is there any" place that you would go if- you 1ost
your keya so-you could Open a lock - do you have a set of

-r

keys that you put in a particular place?

et

;:;;fAng“NQ{T I'd have to get Mrs. Day' 8 set of ka&s.

th~j~The securxty is mainly Just to keep trespassers off

it'as just a nice-séimming hole.that we'teach canoeing in and

288
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.intouthe~pantry.

P

- 1y nothing of value.

gate?

- to the':ight arqas.

Q,.A Mr. WOodward has anybody ever burglarlzed any of
the buildlngs at Camp Scott in the months before .June 13th,

1977, qpﬁ as Ear back as the year before that?

S, "._‘

A o Yesv we have had somebody break into the Gkeat Hall

‘r

‘?Qﬁ:' What did they take out of the pantry?

. A Oh, not a whole lot of anything. Some flour. Mosty

Q When did that burglary occux?

A I don't‘remémber. I reported it to the Sheriff's

Department and I couldn’'t say what day it was.

Q - On Sunday, when camp opened, who unlocked the front

A Oon Sunday, before camp? It wasn't locked on Sunday.

Q Okay. Did you leave it open Saturday night?

A Yes, the first night we  locked it up was the night

of resident camp which is Sunday night;

Q When the girls arrived on Sunday éf£Ern00n, what
was your dutles as a ranger for Camp Scott?

A To help unload the buses and see that luggage got.

P

’”ZTSo, you were hauling 1uggage on Sunday afternoon?

A YeS- C

& s

Qﬂﬁf Was anybody helping you unload that luggage?

A{" e Yes. '
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Q Tﬁéfﬁs héﬁ ah employee of Camp Scott?

A No..

Q“ : Weiéﬂthéfe any men at Camp Scoﬁi on Sunday aftexr-
noon, June‘ii;;, otherethan yourself and Richard Day?

A Not that I know of, other than the bus drlvers
.that brougﬁt Eﬁe dﬁildren.

Q All right. And after the bus drivers left, you
aﬁd Richard wexre the only two oen in the area?

A To my knowledge, yes.

Q After the lquage had been delivered to each unit,

what did you do?

| A Well, I'm not definitely sure. I probably went up

to the Great Héli to aggtavate my wife.

Q Was your wife up there cooking at that time?

A Yes.

Q  How many children were at home with you oo June 12tk
19772 - |

A Three.

Q On the evening of June 12th, 1977, dzd you know

where your children were?

A Yes,.sir. 3

Q.~. Were they with you?

a Two.of thomﬁyao.at home with me and one was at
worki: | l o

Q  On the evening of June 12th, what time did you go

 #
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A 10:30. .

What tﬁme did you come back to the camp?

Q
A About tonzpdnutes l;ter.

Q When yoﬁiééﬁe baok.;ﬁid you lock the gate?
A : |

Yes, sir.;

Nt et

Q What type of lock do you have on the gate?

A - 'Chain with a padlock.

Q And only you and Barbara Day have keys to that lock
is that correct?

A To ny knowledgé, I be;ﬁove-that Borba:; had giveo'
one to the hlghway patrol, she sgaid. |

Q Mr. Woodward, did you see any strange automobiles
on.the road leading into the Cookie Trail area ofACamp Soott
on the evanlng of June 12th when you went out?

| AA' No, sir. I heard there had been one earlier but I

hadn't seen it. |

Q How many showers are located in the Cgmp:soott
area, at Camp Scott?' '

A The only hot showers we had is Arapaho Unxt has got

some and the swxmming pool area has got some. '

,'Q Do you haVE“COld showers in other areas?
A We have cold showers ;n all units.
Q  There is a: gate, is there not, over to the south of

the Kiowa Unit? Assnma for a moment that there s a fence that

291
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“Would you tell me what you did ‘Sunday ewvening?

Unlt. is that correct? Z'

A Yes. 3;”fﬁ
Q  Would you deséribé thai‘gﬁﬁe in your own words?
A It'as just a woodan gate.

Q Does that ‘gate. have a lock on it?
. A It has a padloqk on it but it's actually balinq<wir%

holding 1t up.

Q Do you check that gate at nlght to see if that gate

is secure?
A . No.
Q Is that padlock Mr. Cavalier's or féuré?
a I'm not sure. I think it's probably odfs;.
Q Do you have a key for it?
A I don't think 8o0; I never used it.
Q Just a minute ago, we were. talking about Sunday' 

afternoon, your wife's cooking uplthsré in the Great Hall.

A . Well, after it quit raining, we went home.

Q . Okay, then you're back'in,at-lozso wi;h youxr d&ught-

er; right?

A Yes. A i.ﬁ} Eo

Q Next morning whé%jfouiwbké‘§§4 teil me what woke‘
you? SR T

A Barbara Day and har husband Were stané;ng at the

:-« Redd
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foot of my bed, telling me to get up.

Q Had your wife already- 1eft the house?

o.

Yes, sir. S

WS

P

A
Q@  What did you do when yé& gotﬁup?"
A Got ny clothes on and they told me what happened

1‘

and I instructed Barbara to call Berry, the highway patrolman
and, Richard Day and I went ove;héo the scene.
Q How did you get to the séene?
A In m& plckup truck.
Q At the scene, where did you park your pickup truck?
A In the trail going down to Kiowa Unit.
Q Assume for a ﬁoment this is the trail goiné'down

into the Kiowa Unit and I'm pointing towards the road on the

diagram. Were there any cars in front of your truck when you

stopped there?

Y No.
Q  You were the only one there?
A Yes,

Q@ ' What did you do after you got out of your truck?

why I had Mr. Day to go up to see that the highway

patrol gets in, the law, and I stayed there.

Q Did you go to the plaééﬁwhére”tﬁe?quies were, under]
the tree? | :
A Yes, sir. ”

Q .Tell me what you saw theréf

" . . P e maad

293
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A I saw two sleeping bags and -.o,n‘._ef' liﬁ:ELe ‘girl laying

out in the open. ' LR T

Q Was there a lady back out intéﬂihe~£6§dvdr leading
down into the Kiowa Unit? L o

A Was . there a whét?

[,

'?; . rnm Mrap

Q Wés there a lady? One of the glr;s out Yn the. roadl

a 'I.No, sir. o ' '

§f Q'There was no one there by the trees, no one there
in the road?

Al Not that I noticed.

Q Dialydu see any counselors for the Kiowa Unit down

" in the Kiowa area, anywhere in i€?

A After we told them to take the chlldren up to the
Great Hall, to go on around tbe other way, I saw‘them,f

d. In other words, theré‘was no one herefwity the
bodies whgn you"gnd Mr. Day drove up in the truck? |
| A No, sir. |

Q ’Thgre was no one out here in the road'whan you and
Mr. Day drove up?

A Not ﬁo my knoﬁledéé.

- Q You didn't see anyone out 1n thxs arealﬁhen you

d,rove up here? l ;

A No, sir,

-Q , Who was the first person you: talked fd after you

got down in the Kiowa Unit?

“ead
-
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A Well, Mr. Day was with me and I talked to-him,.

Q Including Mr. Day?

A It was Mr. Berxry. - . T
S e, e

Q So you stayed with the bodies ﬁhii@{ﬁiJ D &?wéﬁt

up to unlock the gate and let them in?

A Yes, sir, : ' s e

. Q pid Mr; Day use your truck to go Bﬁ:g‘to the gate,
Mr., Woodward? |
A I'mnot éuie; but I thought he did.f'
Q Did you give him your keys to unlock the géte? |
‘ A lI'm,not sure if he used my keys ox his yife'§‘keys.
But my keys were there to be used if heineeQQd them.
"Q-,"Did you have thém on your person ﬁith.fdﬁ%.
A No, they was in the trugk.. . :
Q Are they on the same keffing, the iéniﬁisn“key'is
- - . o §
A No, sir.
Q Separate.kQYS?
A Yes, sir.
0 so Mr. Day wentlback to the'g;te"and”hnioéked the
gate? | | o

A Yes, sir.

Q Was ahybody with Mr. Day when he

the gate? .
' N . ‘ e B . Q’{‘
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.the§ could get in.

Q How long was it before anybody else caméfﬁéjtolfff
where you were with the bodies there, under the tﬁéég}
A Oh, it was just a little while later that the

PRV SN

highway patrol showed up, Mr. Berry. . ST

-

e,

Q  Were any of the unit-qounse;brs in that ;iég?,,

a No, sir.

Q °  Did you talk to any of the unit counselofgf;

A. { No, Sir. | |

Q Where did you stand; M;, Wbodwarﬁ, while“you were
waiting foi the highway patrol? .

A ~ﬁight'there in the a:eaubetweeq‘the.two rogds.

Q. Paidon mef | " o

a In the area where the two roads come together, the

two roads,

‘D When Mr. Berry drove up, who was with him?

A I believe he was by himself.

Q Did Mr.: Day coma back with Mr. Berry?

A I don't think so.

Q - Did he h&ve some instructions to stay at the gate?

A I don't know if he was instructed to stay at the
gate or what. My only concern was to get the gate opened so

Q Yes, sir, I understaﬂd fhat. ‘Now, after Hﬁ.“ger:yﬁl
arrived, tell me what happened? |

A Well, he had, I guess - had called‘fhe'She%}#f's

——
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Department because, in a:littléﬁﬁhiiéf?;hﬁ”Sheriff,.thé

ambulance and the next thing ixkﬁgw;lh§1f2the_worid.wasl‘

there. e
Q Tell me what the or&%}réf égiivéiAwas as best yoﬁ

can remember, of the law enfo#ééﬁgntngrsonéél? |

a Well, I would say Mrfj?érry} £fRiﬁremember righfl
was. first, and then it was either the ambulance or Sheriff -
Weaver was theie gecond.

Q Do yoﬁ rﬁcall whiéh ambulance it Qas thét cam§7;

A No, I never paid that much attention td'it;. I
know it was anlambulance.'tl think there was twolgflthéﬁ
that showed up, maybe three.

| Q . Who was the first law enforcement agéncyfé?ﬁyfiivév
after Mr. Weaver? .
A I believe it must have been some more She?iff!s
showed up. I don't know. Thefe was a Sheriff's‘caf:thé?e;

Q How about the Locust Grove Police? Were they out
there? |

a The one boy:that_I.think showed up, sta&ed“ét»the

gate; I'm not sure.

Q . How about Pryor Policg Officers? Were anylof them

there?
A I don't know the Pryof;?piicé fo;cérs, so I wouldn't
know. ' e e

Q Approximately how much #éﬁe ei&ésedywhilé you waited

-
R
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‘for Bexrry to arrive?

A It couldn't have been much over five or ten miguﬁgg

T e

Q Can you estimate what time of day it was when T;ooer

Berry arrived?
A Oh, it was around 6:30, I'd,say.“

Q Got there pretty quick after all that happened?’ ™. -

PR

A Yes.,
- Q 'How long was it beﬁore Sheriff Weaver arrived?
:.A It wasn't too much longer.
- Q And the’ gmbuiances?
jA © Yes-, sir.
::Q Abﬁut the same length of time?

a I-can't remember éxactly.how‘iqng it took them: I

wasn't paying ang.attention to.;iﬁe. I;m soriy.,
| Q What haééenéd aftéi tﬁé law éﬁfo¥éement officers

étrived, Mr. Woodward? | |

A Well, they started investigating and I was'gsked-to
‘get some rope and rope off thé area and --

Q  Was that rdpg“in your truck at that'timé?v:

A No, I ﬁad to go up to the garage to get it.

- Q After you went up there and got the rope an& Came

back; what happened? - ' L St

A We 'roped off the.area.

Q  Aftér you did that?

A Well, it wasn't too long after that, I had a call .

s
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" to come in and I had to go up and identify them.

between your first arrival and when you went to the gate to

field.

from the main gate that Bonnie Brewster and her husband wante+

Q Estimate for me the amount of time that had elapsed|

let Mrs. Brewster in?

A Time is something I never pay any attention to. I
don't really know. I just work and I never really watch the
clock. I couldn't really say. lit.mnst have been an hour or
two.

Q So we can say that they got there at 8:30 or 9:00
o'clock; would that be a safe esﬁimate?

A Yes.

Q What did you do after you let Mrs. Brewster and her

husband in?

A I went up to the Director's cabin with them for
awhile. Then I went back down to the scene.

Q What did you do down at the scene?

A Well, at one time, Pete Weaver and I walked around

the perimeter of the land, around the fence.

Q Did you walk around all 410 acres?

A NQ.
| Q Just around the Kiowa Unit?

A Around the Kiowa Unit and over into the neighbor's

Q Mr. Cavalier's field?
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A Yes; sir.

Q- And how long did that take?

A Oh, probably twenty or thirty minutes.

Q On the night of June izth and the morning of June
13th, did you hear any unusual noiées?

A No, sir.

. Q Such as a car, loud. noises resembling a fdg horn,

a frog.or somethiné? |

.A No, sirr
Do yog‘owﬁ.any flashlights?
Yes, sir. |

How many?

B oo ®» O

7;@5,'1 prob;bly have a couple.
iMr. Woodward, areAyou a coon hunter?r
 Well, I used to be before this happéned. .
Do yoﬁ_have any flashliéhts;that coon hunters use?
That fits on my ﬁéﬁd? Yes,
Do you-haﬁe any oflthOSe box oges?
Yes, |
How many of themf
One. |
Have you ever repairéd'énf‘fléshlights?.
No. Ii repair the lanterns.

The lantern that gdes on your helmet?

oo ¥ OO0 » ©O M OO P OB L

No, the latrine. what 4o you mean repair? I put
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batteries in them, yesf
Q Okay, have you everrhad one with a bad switch?
A No, my switch is all right.
Q When you were a cooh hunter,.how léng do these

flashlights last you, one of these box flashlights?

A Depending on how long I had had it.on and depending|

on the battery. You buy a cheap battery, you don't get very
much life.. |
Q Now Mr..Woodward, back there on the morning of the'
13th, when everybﬁd& was arriving 6ut;therei you told us that
a lot of law enforcement people were there and that some
ambulances were there. How much tiﬁeAélapséd before these
bodies were placed into an ambﬁlaﬁce<aﬁd :emp?edffrbm thel
scene? |
A I'm not definitely sure. - Seems liﬁe'itlmust ﬁavé
been afternoon, probably two or th:ee-o‘cloqk.before.they
actually moved them. I'm not definite on time.
‘Q_ Tell me what you saw while you weré‘there in the
Area of the Kiowa Unit? |
A in'what respeci? .
Q Just tell me what you did.an¢ w5o you“talked to?
A I just stayed there and itlgbtlfathe: warm and the'
flies was bothering around the‘areaAaﬂdfi was fanning them

off,

Q All right, so-you.s;ayed,right'there‘in the area of

301
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the bodies quite awhile?
A Quite awhile, yes.
-Q  What time was it when you left and went back up to
your houée or in the Camp Diréctor's cabin?
A The first time I left was when I.went up to get
Bonnie Brewster and her husband, 
. Q Othei thah‘that time, Mr.lwéodwa:d?
A I don't know, probably 1:00 o'élock3 I don't have
much value on time.

Q Later in the afternoon, did you talk to spmebody'f
from the OSBI?
A I don't -~ well, now, they asked me for my saw and

cut some things. I'm not sure who all was down there that I

was talking to.
Q  Did you loan them your saw?
A Yes.

Q Cut up a piece of floor with that.saw;,is that

corxect?

A Yes, sir.
Q Ware you there when they cut it up?
A No, I just let them take the saw.

- @ . Did you ever lock in the tent where the little

girls were?

A Yes, sir.

Q What did'you see when you opened the tent flép?

302
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aasix know.

:'down'to Kiowa Unit?

A I saw out of the ordinary, there was a bunch of

bloéd on the floor of the tent..

Q Did you see any footprints in any of that blood?

A Yesg, sir.

Q  Did anybody take any plictures of those footprints?

ey

I'minot sure.
‘ﬁoﬁ long were you there at the tent?
Just a few minutes.

Were ydu wearing boots of'tennié shoes?'
I always wear boots.

Cowboy boots?

» 0 B O P O

" Yes, sir.

Q About what time of day was it when the flooring was

sawed up out of Tent No. 7?

A I don't really know. At first, they wanted to run
electricity down there and then they decided to use the chain

saw. I don't know how long - I don't know what time of day it

is, I just heard it., It might have been the next day, as far

- Q After you loaned them the saw, what did you do?
A stayed up with my family quite a bit and up around

where we made coffee for the officers.

Q ‘Later on in the evening, Mr. Woodward, did anybody

interview about what you had done when you had been cal;ed




1 a I don't tﬂink so thétﬂevening.
. S 2 T Did somebody intervie;y you the next day?
3 " A Yes. -
; { $ f Q  who was that? |
. Sff; A OSBI is the one that interviewed me.
| df.“ Q Did you tell_theg the same th;hgé_you have told us.
7 | here today?
8 A Yes, sir.
9 Q  Did any OSBI Agent contact you after that?
16 A Oh, yes, for several-dayé the& kept thinking of new
11 questions to ask me. |
.12' Q Duriﬁg that time, ﬁgr;féhjﬁfingergrihgsltaken.fgpm‘
‘ 13 | vou?
. 14 A.l Yes, sir.
18 Q Palm prints?
16 A Yes, sir.
3 17 Q The ends of your fingers?
? 18 A Yes, sir.
g 19 Q How many'sats?
% 20 A I don't know,
2 21 Q Take any sampléa.pf &oﬁr,hair?
% {i;zf:ﬁf' ffA Yes. .. |
-T"fizs Q  Samples of-'.blood?
. i

L

Tl
o 'remember of.

No, they took saliva test but no bldodAthat'If'.

-
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Q Did you take a lie detector test?

A Yes.

Q  How many times?

A Twice.

Q Where did you take the first one?
A

A little place that we had there.
,HR' WISE: If it please the Court, we all know
that these tests are inadmissible. Therxefore, this cross
examination of this subject, we likewise would object to,
Your Honor.

THE COURT: I'm going to sustain your objection 
on the grounds that where he took the test is itrelevant.

Agk your next question, Mr. Isaacs.

Q (By Mr. Isaacs) When did you take the first one?

A I don't know -- where or when?

Q When?

A I don't remembexr. It was several days later.
Q And the second one, Mr. Woodward?

A

The following day. They was having trouble getting
their machine working the first time.

Q Did anybody take anymore fingexprints, saliva, hair
from you? |
A Just the one time.

Q Mr. Woodward, did anybody -- did you see any prints

around the tent, Tent No. 7, where the little girls were
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Q Did you see'any glasses a:ound'ény of the tents

. there, laying out in the grass?

A No, sir.
Q  Did yéu see a glasses case laying out there in the.
grass?

A No, sir.

Q . There has been some testimony about é.towel that
was'seized‘as evidence, which wéé_hénging on the fronﬁ edge
of the cquhselor's tent; did'yoﬁ see that towél?

A I didn't see it, no, sir.

Q Did anyone show you those items of evidénce and
ask you if you could recbgnize them? |

' A . Not to.my knowledge.

Q ~ Has anyone shown you any items of evidence in conneqg-

tion with this case and asked you to identify thése objects?
A They showed me thoée pictures here today-and'asked

me to_identify them.

Q - And those are the only items of evidence you have

seen?
A Yes, sir.
MR. ISAACS: One second, Judge.

Q- Mr. Woodard, have you ever used any rope to repair

'tents or repair any ropes on tents?

A" Yes, sir.,

Q  ‘Where is that rope kept?
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‘wmg, ﬁ;éé; i;f it please the Court, the question was
asked anéi;ﬁgwagqﬁ b;%ore.~ |
;ﬁm§é~c§U§$:jﬁoﬁjectipn is overruied. You may answer
that; o |
- A ~.‘?('By Mf;{Wbééward) Yés.

Q ifaﬁﬁrewiﬁwthét rope kept, Mr. Woodward?

A Well, I usually keep it in the garage or in the
chick hut. |

Q Where is the chick hut located with reference to

your house?

AT It's Just a.littie. wayadownandacms -
infirmary.

Q@ Would that be south of your house?

A Oh, yes. .

Q Mr. Woodward, on the 12th of'June, did any of your
dogs bark at anything out in the area of your house?

A Not that I remember.

Q@  Mr. Woodward, there's some questions that I need to
ask you, I don't mean to Pry into your personal life but I

have to ask these questions. Have you ever been convicted of

a felony?
A No, sir.
Q Have you ever been convicted of what we call a

nisdemeanor of moral turpitude, just like drunk driving,

peeping tom, or any of that stuff?

308
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A No, sir. . "
Q Have you ever been:tfeatqd by a doctor for mental
illness?

A No, sir.

Q Have you tolé’mq evetgthing you know about this

casé?
A Yes, sir,
MR. ISAACS: Thank you.-that;s all;
THE COURT: Redirect?

: MR.:WISE: We have no redirect and again, would
ask that the witness be excused permanently 80 he can’ get
back to- his. dutles.

THE'COURT: Is that all.riéht'wi;hAyou, Mr. isaacs?

MR. ISAACS: No objection.

THE COURT: You may leave, if you wish.

(WHEREUPC&, the Qitnésslw#s'excgged and.withdrew
from the hearing roém.) | |

fHE COURT: Mr. Wise, who will your next witness
be?

" MR. WISE: Trooper Berry.

THE COURT: Why, don t we take hxs dlrect examlnatloq

before the next recess.'ff;f

A

MR. FALLIS: Troopar Berry. ‘would you come forward

PR

and raise. your right hand to be- sworn.

THE COURT: - Do’ynn.swear tq tell the truth, the
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whole truth and nothing but the truth, so help you God?

THE WITNESS: I do -’

HAROLD BERRY, |
called as a witness on behalf af the State, hawving been

first duly sworn, test;fies as follows.

..

T

DIRECT E:immmmu

BY MR. FALLIS:

Q State youf name for the Court, please, sir?

A Harold Berry.

Q and your business, profession or occupation, Mr.

A Highway Patrol Troopar.

\Q How long have you been so employed? .

'Seven and a half years.

&

During the month of June of the year 19772

Q

A Yeg, smr, I was.'

Q Where do you live, by the way?
A ve

I live in Mayes County, about two and a half miles

-=- correction -- about a mile south of deﬁst,Gfove.

Q - How close would your home be to the Camp Scott area?|
A About a quarter of a. mzle.---~
Q TrooPer, directing féﬂr attegtlon to the mornxng

hours of the date June 13th 1977, were you worklng ‘at that

'."' B

time actually on duty? - ;im‘ﬁ

Y

A No, ‘sir, I was at homez
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Q . Did you ever receive any assignménts while you were
at home? SRR

A  Yes, sir. I received a p@bhe:célibfréﬁ my District

Headquarters.

ot W

Q  What did you do as a result of =7

that phone call? ST
A I went to Camp Scott.
Was anybody with you when you went there?

Q

A No, sir.
Q Were you in uniform?
A

Yes, sir.
Q Were you in a vehicle marked?
A Yes, sir.

Q Regular patrol-type vehicle?
A

Yes, sir.

tell us, pleasé; if the gate to Camp séott Qas beihg in a
state of locked condition or unlocked condition?

A I don't recall, sir. There's jtét a2 man that ﬁet'i
me there at,thé-gate;

Q Do you recall who that maanaé&

PR

A I believe it was Mr, Day, the Camp Director's

Q And .Trooper, when you arrived. at Camp Scott, can you

husband. '
Q 'R;chard Day? :
A I believe that's his name, 93§stih@;u“«m

311
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- little girls. - LTMJ

H W

Q  After he met you, what did you do?.

a He led me down to where the bodiesfyaréiét."The

Q Where some bodies were?
Q  Are you familiar with the Camp Sqott area as to

—

designat;ons by Kiowa and 80 on?

A I jgst know where the Kiowa camp is by name.

Q The area where he_léd you, would that have been
near or in the Kiowa aréa?

A Yes, sir;

'Q ALl right. Now, when you first arrived there with
Mr, Day, did you observe or see ahy 6ther law'eﬁforcémént
personnel iﬁ the area?

A No, sir.

Q ‘To your knowiedge, whé w;s thenfirst law enforcement]
person on the scene?

A I was..

Q. Can you tall the Court what you did after you
arrived there at that location?

A. - I-pulled my patrol car up to the scene, got out and
went over to where the bodies were laylng. I vxsually looked
around the bodies, seen what 1 had, went back.tq myEunit.radzo
called my headqgarters and asked for the Sherig% tdfb; ﬁéti~

fied.

T o -
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- the bodies?

T R 9?

-bbdy, did you see any other cbjects or items?

- -

Q Can you give the Court some idea as to;ﬁﬁgt giﬁ? e

of day you a;rived‘there at the scene where you anﬁyou'saWnﬁ

A At approximately 6:40 a. m.

Q 'Trooﬁerk you made reference to-“bodié%{;fél
actually see bodies? |

A I saw a partial of one body.

Q I see, | ...

A Partiaily'covered by a sleeping bag.

0 And in addition to the at least exposed area of the

_ A: Yes, sir, I saw a roll oﬁltape‘ana:é flashlight.-
- .Q' froober, I'll hand YOunwhat has been int#oduced intd
evidence as Staﬁé‘éAExhibit N§. 5, a photograph, depicting
thglscene that youAhava‘described; I believé. Do you recog-
nize that, by the wayé'
A Yes, I do.
Q The objects that you have indicated, the tape and
flashlight,.are they visible ih thét photograph?
A Yes, sir, thgy are.
Q Do they appear in tﬁe photograph in thewgame posi-

PR L

tion as they appeared to you when you first.airivgd“On June .

13, 19777 T T

¢ .t f

A ’ Yes, sir.

oY

'Q  And the photograph, insofar as the.depidgiéﬁ'oflthe 1B
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’partiélly exposed body and sleeping bag, do they appear the

same?

A Yes, sir.

Q All right. You indicateé.thﬁf you went to yéhig
vehicle and ﬁade a call to your superior?

A . Yes, sir.

Q | And did anybody respondfgo that cali?

A Héadquarters advised mé tha; the Shgriff had ern
Lnforﬁed and was en route. |

Q bid you ever see the Sheriff there that day?

A - Yes, sir.
Q  How long after your arrival would you-estimate he’

appeéred?

lA Probably twenty minutes, twenty-five'mihuteSg

Q Did you recognize or see any other persons that you
know in 1aw enforcement during the day?

A Yes, sir, I notified the Locust Grove Police Depart;

ment to assist me on securing the scene of the crime.

Q Now, you use the expression "securing the scene of

‘the crime"?

A Yes, sir.

e

Q What did you do in that regard?

A I notified Locust Grove and had a P. D. dfficer;zd

come out to where the main gate - goes into the G1r1 Scout Camp,; w

and asked if he would, to stop the vehicles there at . the gate
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and' to allow no one except authorized personnel in.

0 bid you take any other steps in order td_éarry'out'

security of this area?‘

A Yes, sir. I advised him to not;fy me. whenever the |

§

Sheriff came through the gate, Also, I asked the camp person""rf

nel there not to allow no one into the area.

Q ﬁow, did you or anybody in your presence, take any
precautions insofar as using markers or indicators of -this

area?

A Yes, sir. After the Sheriff arrived, we took some
rope - nylon rope —‘and we roped off the éféa where the_bodie%
were at. -

6H Now, when ybu:say you roped it off, did you l&y it
6n'thé ground? '

A No, sir, we tied it from tree ﬁo tree limb.

Q How close was yoﬁr vehicle parked, your best esti-
hate to the scene where you saw the body, or at least the
portion of the body, the sleeplng bags, the flashlight and
the tape? _

A Approximately thirtyxoi ﬁhirtyafive fooi.

Q And did you remain for any consxderable length of

time near the bodles in that area?

A Yes, sir. I remained until-the'éhérifffariivéd.
Q During that period of tinme, was this area visible
to you?
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" any of the objects that you had observed there when you

a Yes, sir.

Q. Did you observe anybody touch or molest or move .

arrived?

A ﬁo; sir. I instrué;ednthat evefyéhing be left
alone. | '. |

‘ Q ﬁow long did you remain in Xiowa Camp that day?

A That day, sir? |
| Q  Yes, sir.
A All day.'

- Q During the time that you were there, all day, did
you observe ‘'or see. any persons that came into the area other
than 1aw‘enforcement or authorized personnel?

A No; sir,
Q When you and R;chard Day ‘went down to the scene,
when you flrst went down into that area, were there any other

people near or around what was later.determined to be sleeping

bags and thll body?
A Not that I remerxber, sir.

Q Did you see any people that you knew or know today
to have been camp ccunselors oxr individuals with the Camp

Scott program in that area?

"A At the time I went down or durxng the time I was
there? '
Q While'yqq were there, sir?
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Director,
AQ

A

Yes, sir, I talked to Barbara Day, the Canp -
‘and Mr. Day and the camp ranger.

That was Mr. Woodward?

Yes, sir. |

MR. FALLIS: No other questions. Thénk you.

THE COURT: Why don't<wé<take a ten minute xecess

tinued as

(Following a ten nminute recess, procéédings'con-
follows:)

CROSS EXAMINATION

BY MR. ISAACS:

e

Mr, Berry, I believe you testified you. 11ve Just

down the road, across the road from Camp Scott, is that

correct?

A

L4

» O

O P 0O B O

Yes, sir.

How long have you lived there?

Approximately three years.

How long have you lived in Locust Grove théréf
About seven and a half yedré,

Are you a coon hunﬁef?

Used to be. .

Did you use a flashligh£§

Sir?

Did you use é flaghlight?

No, sir. When I hunted, I used the léntern;~
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area; is that not correct?

" on the Camp.Scott grounds?

Q Ahy of your sons cobn'huntera?

A They're not old enough.

Q A loﬁ of people fish in the area of Camp Scott and
the Locust‘Gxové area, do they not? |

A Yes, sir.

Q A lot of vacationers come up around the Twin'Bridge+

A . 'Yes, sir.

Q You hgve a'lot of traffic come thiqugﬁ here during
the summertimelfrom outside the Locust Grove population, don'
you? |

A | Yes,TSir.

Ql Duriﬁé‘the'time you ha&e been a Troopei-ﬁith the
Oklahoma Highwéy'Patroly have you ever i#?éstigatéd a complaint

A I investigated a complaint once on some stolen“tentJ.

Q  When was that?

a Probébly'about four orxr fivé years aéo.

Q Other than tﬁat, have you ever beén on the camp
grounds? o
: A .On tﬁe campvgrounds itself?

Q Yes, sir. |

A “Yeé, sir, when Horace Bell uéed £6 be Camp Direcior,

I used to visit him there.

Q Mr. Berry, let me direct your attgntion‘ﬁo the
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morning of the 13th day of June at about 6:40 in the morning

at the gate at Camp Scott. Would you tell me who met you

" there?
A,.

Q

A

Q

I believe it was Mr. Day.

Was hé by himself?

' To my knowledge, yes.

Which dlrection was the vehicle that he rode to the

ga;e in parked? Which direction was it fac1ng?

A
Q
A

Q

kS don't recall, sir.

Was it 1ns;de the gate or outside of the gate?

I believe he was on the lnSlde.

Tell me what happened when you arrived? pid you

talk to him or did you just proceed on to the camp or did

'A,.

you discuss it? What happened?

No, sir, he just advised me that they had found

some little girld dead in theirx tent - I mean in their

sleeplng bags and I said ~- I asked him to show me where they

were at.

Q

A
Q
A

D T

o

Did he lead you down there?

Yes, sir.

Was he driving a vehicle?
Yes, sir.

What kind?

'I believe it was a van, a light brown van,

Did you go straight to Kiowa Unit area?
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A

Q

A
Q
AA
I arrived

Q

A

Yes, s8ir, we did.

And when you arrived at the Kiowa Unit,: who was

with the bodies?

When we &;rived there?

Yes; sir.‘. |

1 don‘t.remEﬁber anyﬁody being there, si#;vwhen
at thevbodié;. | |
Was Mr. Woodward down there when youféfiived?

I don;t recall, sir. |

What did you do after you drove “down into the unit

After I got into the unit?

Yes, sir?

I got out of the patrol car, walked over with Mr.

Day to where the bodies were laying.

Q

A

o

PO - )

Did you see any tape there by tﬁe bpdiéﬁ?
Yes, sir. .

pid yog'see a flashlight there?

Yes, sir. | |

Did you see any roée theref

ﬁo, sir. |

Did you see any glasses by the body?‘:
Glasses? |

Yes, 8ir?

No, sir.
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B Q A glasses case by the bodies -,a.red one?
A No, sir.
o Q 'Did you see any photographs of any sort near those
il;édies?'
b A No, sir, I did not.
Q After you had got out and gone over there where

the bodies were, what did you do?

A FAfter I viewed the bodies and saw that it was a
h omicide, I went back to the patrol car.

Q And then what happened? |

‘K I notified my headquartefs to contact the Sheriff's

Department.

Q After notifying headgquarters, what did you do?

A I notified Locust Grove to send out a PD Officerx

~ to help me secure the area.

Q Who w&s with you, if you recall, there in ﬁhe area
éfter you notified the authorities of the homicide at Camp
Scott? |

‘A Afﬁer I gdt back out of the. unit?

Q Yes, sir?

A

prEx

I believe Mr. Day was, Mr, Woodward, and they're

1 the ohly two that I can remember right offhand.

Q Mt."Berry,'after'you got out.of the unit, did you
instruct anybody to stgnd back away from those bodies, don't

‘mess with any of the evidence?

\
E2
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I just instructed them not to touch nothing,
All them -- everybody there?
Everybody that was present, yes, sir.

Did you leave that area until Sheriff Weaver and

-ﬁgé{pe§ple with the ambulances came there in the Kiowa Unit?

M

A

0

NO, Siro

How long was it before soméone responded to your

radid message?

"A
Q

' messagés?
A

the name.
Q
A
Q
. .

proceéded

Approximately twenty minutes, twenty-five minutes.

And who waa the first to arrive after fhe-padio

Sheriff and the doctor, Dr. Collins, I believe was

\

Did they come together or in separate automobiles?

They came ﬁogether.
What happened when they arrived?
The Sheriff got out and ;he doctor got out and they

over to the bodies, where the d6¢tor:examined the

one little girl.

‘Which doctor was,fhat?

Q
A Dr. é@llin;.
_:“é j;,You say he examined the little girl. Did he touéhwr
) ;:a- }{Yés, sir.
%é :'é: :What did he do when hé;tduchgd her?

e =L T =r N AN - —

i —
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A .3u§ﬁ'checked her neck for vital signs.
Q.. 1Is.that all?
“ A That's all I know,

-1@ ?%&hw@mdwm,m.knﬂ

a f'-ﬁﬁéﬁj 1 ﬁelieve, Barbara Day come d@wn and the
Sgé;{ff'ﬁéfied to her for a few minutes and then we walkedlup.
to a tent.'

Q Which tent was that, Mr. Berry?

A It would be the 7 Tent ub here, yes, sir, Tent 7.

Q Who went with you when you wa;kedfover to the tent?

A Sheriff, myself, Dr. Collins and<the'CahéfDi:ector;
to the best of'my'knowlédge, that's all. |

Q  What occurred at the tent? ‘

A She pointed out the teﬁt:to us. I looked on ﬁhe

inside of it.

Q  What did you see when you looked inside?

A I saw some, looked like apparently dried blood on

"the floor..

Q Did it appear to have been wiped up?

A You mean t@éfhlood, six? L
' ,wQ-< _Yes, sif, on tﬁe fioor.
”'Aj v‘M1l>‘1}'>;'eau-n:§c1 to have BeenQ. it jusﬁ';- from the Ioékg
of it.” . ¢ e | |

: Qﬂi Di& you see any footprints in that bloqd?
A -

Nqé s;nw The Sheriff said he saw a partiallprint,
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" looked liﬁé:a fééépéiht. I just glanced in. I didn't --

Q t;Uiﬁpre;bﬁatégy how léng did you view the interior of
that tent? o .
- A,- eh myseli, probably a minute.
AQ Then-what d;d you do?
fAA - Oh, I ‘think we stood around and talked. Then we
walked back down to where the bodies wéré at.

Q  Was there any sign how the‘pérson or persons gained
entry to that tent to remove those little girls from the tent
and take them over under those trees? -

A - I don't khow whether there would be signs, but
they were removed from that direction. But in the back of
the tent, the tent héd been split, apparentlyAiore.
| Q It had been slit?

A It looked like it had been tére. I don't know if
it had‘beén tore, if it was slitted. up, but there was a torn
spot iﬁ it.

| Q -How far is Tent 7 from.where the bodles were found?

A Oh, approximately a hundred yards, 150 yards.:'

Q Aftexr you aqdlnr. Weaver and Mrs. Day went over tol
the-tent, what did you do?

A ::"viﬂ'ét d{i'd' i d6?

Q E\Yés, sir;z
A ;I stood around ‘with the Sheriff

Q Where we:e yqu standlng at the tent?
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awhile after the sheriff was there.

| camp's main headquarters.

A Yes, sir.:'{“

Q Then, what happeneu?

A Then we returned-back down to where the bodias
were at. : u

Q Did yeu travel in"a diagonal pattern from the place
where the bodies were, to the tent, in a line - straxght line

A No, sir, I think we walked around on the inside of
the tent, semi—circle with the tent, to the end’ tent.

Q  Did you see any items of evidence, or were any
items of‘evidence seized in your preSance when you walked
ffom Tent No, 7, back around to the bodies?

A 'INo, sir.

| Q Wholwas left at Tent 7, to secure the area when you
walked down to theé bodies? N

A No qhe, sir.

Q All of you'looked in the tent and walked back around
to the bodies?

.A Yes, sir.
Q  Then what happened, Mr. Berry?
A I don't. know, sir. I juét'étood around there for

I went on up to the

Y . 4.

Q When you got back around to the bodies, had more

law enforcement people arrlved?
A Yes, sxt,- During that morning they d;d. yes, sir.

S ay
BN, o
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there and I believe you said Locust Grdﬁe Policeé were there,

didn't you?

A

Q

presented
. A

Q

structions glven to anyone ‘to preserve the crime scene?

A

I don't have any idea, 51r.

~Yes, sir.

- Mayes County Sheriff's Office waa';epreaented

Were there ‘any other 1aW'enfbrcement.agenciesfre-

How many?
How many?

.
g

Yes, sir? vu“  N~,,'Uﬁ:

K

OSBI Agents canme there later in the morning, didn t

‘Several highway patrol officers came later, didn't

Yes, sir.

Yes, sir. I had them on the main gate.
Was there any FBI Agents out there?

NQt to my knowledge.

You had ambulance drivers in the area, also, didn't
Yes, sir..

at the Kzow& Unﬁt area that mornlng?

& . i

- b 5
dur

Not to my knowledge.mf

When you went back around'to the bodies, were - in-

:iu‘.

Yes, sir, me and;the~§heriff - X" the Sherlff asked

326
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for a rope so we could rope off where the bodies were at.

Q Who did he ask for the rdpe? 3

.......

A He asked the camp there,‘and I think the camp

ranger went up and got some#roge aﬂd.brought it back'down to
ﬁs.

Q Did you help him rope off the area?

>

Yes, sir.

Q Who else helped?

A The undersheriff and I think the camp ranger and
I think an anmbulance attendant helped.

Q Was Dr. Collins present during tﬂis time when you
roped the area off?
Yes, sir.
What was he doing?

A

Q

A I don't know, sir.

Q After you roped the area’off, what did yog do?
A

I made a phone call to my District Headquarters and |

advised them what had happened.

Q Did anyone go with you up to the main camp area?

No, sir.

R
‘.' -L-s
"

A
Q What happened theni”~*“ %lf
A

After I talked to my super;ors at Vinita, I asked
the. Camp Director to give me the namea of the little girls so
I.could give them to my supericr.' ;V{' -

Q Did she give them to yoﬁ?
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A ‘Yes, sir.

Q  Who else did you talk wlth?’

a Sir?

i "'..
_,“\. =

Q Who else did you have a conVersation With?

A I asked if I could - I'd like to talk‘to the three

N

coungelors that were in that area:ﬂzhg

0  Okay, did you talk to them?

A | Yes, sir, briefly.

Q Ipté;view them?

A I just talked with them briefly. I asked them if
they would go to the-llttle girls and iell.them that a lan-
tern.hod been taken and ask them 1if tﬁeonad heard any noise

. during the night at camp. |

Q When was that lantern taken?

the little girls to see if they'had heard any noise during

Q  Did any of the little girls tell you that they

had heard any noise?

A. No, sir, I didn t talk to the little girls. I

just talked to the counselors.

Y e et

ors to ask the llttle girls.

e
R

to then would be Dee Elder, Carla Wllhite and Susan Emery,

the three gxrls who were counselors Ln the KiQWa Unlt?

.-t,“ .

A There wasn't no lantern taken. I just Qsed that fox

That{o_ﬁhy'lwgsked the counsel

Q So it was the counselors. The counselors you talked
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A Yes ,l sir, | _
Q ' Am I correct when I say we kﬂo&~éﬁ;t=;ii théllittle
girls in the Kiowa Unit had been taken b?éﬁﬁﬁo‘éﬁé Great Hall
A Yes, sir.: - o '” 2 "
Q So this would have been about ;@;ﬂb'gféquk;in
the mbrning?' - T
A ;‘don’t have any idea, éir. I imagine.
Q After you asked the girls to go ﬁalk to the campers
what did you do? | |
A'“"Waited on the girls t¢ come back and they told me
that thef ha&n't heard no noise during.the night.
' Q;} And then'whét happened?‘f  . |
E‘A Then afteilﬁhét, 1 weﬁtlbdﬁk ¥o ﬁﬁé?é tbekérime'
scene was. | A | :
. Q' When you arrived at the é;imé Bceﬁef wbo waé present
near the bodiés? | | | |
| 'A l:'I don't have any idea, sit,
Q A lot of people down there?
A ,;fesi sir.

Q Had the ambulance people pretty well sealed off the

area?

~k
"N

N e

A Yes, sir, I believe they were remb?ing;the bodies.

e

They weren't there whenever I got :back downﬁtgerg.':
Q Do you recall what time of day it was whex.thbse
bodies were removed from under the trees a#@yﬁ;anépgrtgd from

ey TN




- - g =y
BT

" .
v ‘i‘ﬁ""”""}r}nﬁ. sk 083 sy ol Sl
e gy o P R

404

- FORM

PENGAD CO.. BAYONNE, N.J, 07002

v

- NIRRT S S )

-}

10

11
12
13 |

14

15

16

17

18

19

 2°

21

22

23

24

25

the camp area from the tent. We just took a sectlou of woods

‘Camp Scott? . | -

A No, sir, I don't know exactly what tlme.. I’aﬁp't

have any idea.

Q It was afternoon, was it nbt?

3 memon e

& v, -
. & B

A I'm not sure; I don' t know, sir, the tims .?:f ff

Q - wWhat did you do in the Klowa Unit area after going

back down there?

a I assisted the Crime Bureau aﬁd the Sheriff's
" Department.

Q How did yéu-assist theﬁ?

A On the cfims'scene searches and so forth.

Q Did you. conduct the search or direct one?

A No, sir, I was just involved in séarch.

- Q You participated? |

A . Yes, sir.

Q Where did you search, Mr. Berry?

A

We searched behind the tent area anq.the wooded
area. | | B | -
Q  When you say “behindlthe‘tent area", do YQQ mean to
‘the northeast -- northwest, excuselme?
| A Yes, sir, it would be about more or less wast from

drewt

"

.
: "‘.'a

at.a time and went through it.

Q: Mr. Berry, were any items of evidence sexzed as a

result of your search?
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A No, sir.

Q While you were there, were any items of evidence
collected that you saw?

A 'No, sir. .

Q  Did anyone show you any photographs.that mofﬁiﬂg agl -

Camp Scott of any kind?
a Ho, sir.

Q After you conducted that search west of Tent No. 7,

 in the Kiowa Unit, what did you do?

A I believe I went back up to the érea and had dinner

-- ate.
Q Went up to the Great Hall?,ﬁxh
A Yes, éir. .
- Q ‘Mr. Berry, that search that you ;onducted'to the
west, would yoﬁ describe for me more fully what arxea °f.
ground you covered énd the people with.YOd?
A May I use the board?
lQ Yes, sir. Step down, please, sir.
A Just a group of officers, Crime Bureau officers,

there’'s a fence somewhere in this location right here, it's

more south than east. - A

=

Q Excuse me for interrupting. Would that fencq qude;

on John Cavalier's property?
a Yes, sir, I believe so. We just formed a line -

across behind the tent, oh, probably eight or nine men;i-and

i
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- formed from Tent 1, to around about -- would you give me an _.

,secfions, walked through here and then we come back up, back

[

we walked from back behind the tent, back to an open field. -}

Q How far was that, Mr. Berxy?
A Probably 400 yards. -

Q . Okay. Could the récoxrd show that the line was

estimate on which tent? That lower one on the left there is |

Tent 1.

A Probably the second tent here. We just took it in

and forth.

Q So you walked west from the tent; in_g'westerly
diregtion?- | |
 :3 Yeé; sir. |
Q ‘buring that séarch, did.ahyone pick up any evidence

or find any evidence?
A NBt to ﬁ& knowledge.
Q -Dia anybody call for any technical inveétigato; to
cone and look at'Any~i£eﬁ2 |
A Eehind the tent aréa?
. Yes, %ﬁf{h

Not to m& knowledge.

That's when I went and ate.

After you ate, where did yourgo?

> o0 ¥ 0 P ©

-

After you condgcted that search, what did you do? ¢} 

C . ’ o . . " ,L‘:
I probably just hung around the area there, waiting }
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on to be used, whethér they needed me.

Q  Did you go back down to Kiowa Unit area?

A Probably so during the day.

Q | The search conducted to the west of thg tent,
directing youi attehtioh to that, sir, do you recall any
names of the peopie in that group of henlthatjeondﬁcteélthe
search?

A . There were some OHP Troopgfé and OBI Agents.

Q When you returnéd to the Kiowa Unit after dinner,
you said you'stayed'in the.area. Did'you have a:céﬁversation
with anyone?

a Yés, probably a lot of pecple.
What did you do after you réturnéd to the area?
After we returned back to the area?’

Yas, sir.

0 o

Jusﬁ waited around mostly.

Then what did you do?

¥

Got dark and‘went home.

Q Did anyone tell you, "I'll release ydu from this

investigation. Go on home." Or what prompted you to leave?

A My supervisor.

Q And who was that?
A Dean Neal. |

Q Do you know the name of the other'highway'éatioimen -

that were out there that day?
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There was Charlie Newton, myself, Dean Neal, Tom

Caldwell.

Q

A
o]
A

Q

Caldwell?

Caldwell. ‘

Can you.think of anyhOdy.else?
No, sir, not offhand.

What time of day was it when you left Camp Scott

and returned home?

A

A I B -}

0o B oo

-

¥ 0O ¥ 0O P O » 0

Probably around 8:00 or 3:00 p. m.

Mr. Berry, do you know Gene Leroy Hart?

Do I know him?

Yes, sir?
No, sirx, not at thét time, I didn't know him,
Do you know any members of his family?

Yes, sir.

S Do yod know his mother?

No, sir.

Do you‘knoy Miller'dohhgon?
Yes, sir. | )
Thurmond Johnson?

Yes, six.

Tammy?

Who?

‘Tammy?

Tammy?
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Q-

A

Q

A

Q

suspicious 1nleIdual in the area of Camp Scott on the morning.

Johnson?
No, sir, I don't know Tammy.

Are you acquainted with any of his other relatives?

' Mrs. Bo Ballou?

Yes, sir, I know the Ballous.
_That morning when you got the call, where were you?
I was home in bed.

On your way over there to Camp Scott, did you see

No, sir.

Did anybody report to you seelng a suspect or

of June 13th?

A

0

No, sir, not to my knowledge.

Are you.aoquainted with a fellow that lives there

in the area, a Jack Shrdff?v

A .

Q
A
A
Q

éent back
A

Q

Jack who?

. §~H~R~O-F-F?

”Shroff? ‘I met him one time.

And when was that?

He was brought to the Girl Scout Camp.

After you went ‘home, that s the flrst day, were you
to the Girl Scout camp the next day?

Yes, sir.

And when you got back the next day, what ‘did you do?

335
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A

.Q

Q
A
Q

A

Q

A

' Trail dogs.

Q

" Might have been tle third day.

» o B ©

you weré at Camp Scott, Berry, did you overhear aqconvérsation
in which Gene Leroy Hart's name was mentioned?

A ' The first day?

a short distance from Camp Scott where this homicide occurred?

Q And the;e‘s been some talk about that. fact, has

there not, among law enforcement agencies?

1 just assisted.
Ih what way?
Oh,'carriad water to some dogs.

They brought some bloodhounds or trail dogs in?

Where did those dogs come from?

Qut of state somewhere; I donft know'exactly where,

Pennéylvania?
Sir?
Pennsylvania?

Yes, sir.

Let me back up just a moment. On the'first'day

Yes, sir?

No, sir,xI.never.

Morning of the first dagé
Not to my'knowledge.

It's a known fact that Mr. Hart's mother lives

Yes, sir.
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A Yes, sir, but whetheildh ;he first day‘dt not, I
dgon't knowf |
- Q But you have had a conversation about that? .
A Yes, sir. I don't know whether it was on the first
day or not. |

Q Mr. Berry, on the second day, other than carrying

‘water for these dogs ~ watering these dbgs.- what did you do?

A Mosfly waited around just for instructions{
Q Did you parti¢ipaté in aﬂy‘tréiliné by. the dogs
in search of any suspect or suspects? |
| A Yéé, sir, but i doﬁft'kpoﬁ whether it was on the
secondtday:or ghird day. lI.don't have any ideé.
Q . Tell ﬁe about'thé trailing of-sﬁspeqts or suspect?
A Well, one day we.goi a‘repért froﬁ soma.farmgr -
I can't remember his name - but.ﬁe jumped somebody up in a
holler up by his place. We tooktgome dogs and went °V§?
there and I had one bloodhound and Depuﬁy Sheriff David had
another and wé searched the area in there'and no re;ult;.
| Q - What was the location of that place? |
. A Be aboﬁt érobably'twd miles weét of~Camp Scott.
Q Did anybody ever shoﬁ you azpair of glasses and a

glasses case thét were found somewhere out there around Camp

Scott?
A  No, sir.

Q Did anybody ever talk about some phq;ogréphs that
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were found?

A | Pafdon?
Q Some photographs that were found on the Camp Scott
i§§mpground? |
A No, sir, not to my knowledge:
Q How about somé photographs found south:pf Camp :
Scott? -
A Yes, I think they found a photograph dowﬁ'gguth.“
Q Weie'yOu present when that,phétograph was found?
A No, I waéﬁ't; | |
Q. We were talking a iiétle bit earlier abouthr.
Jack Shroff. Do you recall what day he was brought to.the |
‘damp? | |
. A No, sir, it could have’been the second day or third
day. I don't know. I remember he was brought tqére bﬁt.I
don't remember tthEQECt date itIWasl -

Q Then what happened when he was brought:to the déﬁp?

A I presume he was interviewed by the Crime Bureau.
Q. Were you present dufing'the interview?
A No, sir, I was not.

Q 'On that ‘day that Mr. Shroff was brought there, what

-+ .

‘involvement with him did you have, Othgr than the‘fact.that

ﬁ;_A I didn't have;no‘ihvolvement with him,

Q Okay, your duties that day when he was bropghétﬁo
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i}hj théjﬁaﬁé‘inclﬁded what?
;?;; 'Tl A:' My dﬁties?
;331;l :_:1Q,“ Yes, sir?
i4{ | :iiA‘?' Just stand by.
&3 ﬁ HﬁQ.t; Did you conduct any search of the Camp'Scott area
iﬁ}:;otgé: éﬁ;n the one we've talked about?
f‘ A Not to my knowledge, just dqwn that fence behind
8 | that fence in the area that I remgmber-searching,
9 lQ Did anybody report to you there had beenla theft
10 | of some personal items from one of thé'tents?
11 | A No,‘gir.
12 Q  How long did you participate in the investigation
.13 of these homicides? | o | |
14 A Probably about a week - however long it lasted.
15 Q vWell, it's been going on for guite awhile. 1I'd
16 | like fdr*you to clarify that for me,fif:you could.
17 - A You mean whether there §t.ééﬁb Scott? 
s f .Q Yes; sir, ;ight there aﬁ g@gﬁﬁScott?
19 | A 1I.was ;he;e at Caﬁp Séott eveiy day fiéld-qpefgtions
20 were there in Camp Scott.
21 | 319 While you were there, Mr. Berry, what was your pri-
| 25;ﬁ,' 'Qé ﬁ?ust to stand bY'and to assisﬁ.
'2465‘; if?ﬁ {?bkay. Who conducted most,oflthe invest#gation?
igh - ..éf.  §he Oklahoma Crime Bureau.
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g {fﬂow many agents did they have uP ‘there?

lifﬁA ,I don t have any idea, sir,.

‘ v

o

0 What day, if you recall, was this iniestigation
cioéoﬁ ih“the'éhmp Scott area?
“;'fﬁﬁ ,‘What day?
. d ;"Yes, sir.
A I don't recall, sir.
Q But it was about a week, you said?
.A Probably'a week, seven days, eight days.
Q Duting that week, did anyboﬁf show yoo a footprint
or bootprint?
AA-. No, sit.
Q. ” After that week, has anybody shown you a footprint,
bootprints or any articles of footwear?
| A No, sir. |
Q  Now, moving on ahead, after that week'thot you &eré'
at Camp Scott on duty there, have you'ﬁad a conyérsation‘with
anyone regaiding‘the'investigatioﬁ of . these homicides, in your
capacity as a police officer.—_highﬁay patrolman?
A After we left Camp Scott?
Qﬁa .Yes, sir?
'1;Af'. Oh, yes, gir, I probably talked to half a dozen.

0 G;Ve me the names of those’ people.

2

%iAif I don 't have any idea - 3ust other offxcers that

we maat and talk

g Lo

D

o




N

N

e wm b W

L |

10

11

12

13
14
15

16

17

- 18

19

20

21

22

23

24

25 -

Q

U;d you ever partxcxpate in any of thé searches in

the Camp . Scotb~aréa?

A

Q

A

Q

'Tfon the grounds?

*Yég. spx? o

Lot

. .?ds,fgix.'

EFITTINRY

Eartiéiﬁatéd in the searches south of Camp Scott?

No, sir, I just -- by automobile.

Mr. Berry, did youlever condugt.a”tgaq block in

the Camp Scott area?

A

Q .

A

Q

On camp or around camp?’

 Around the camp?

No,_ sir, not to my knowledge, I haven't.

Now, there's some phbtographs that were found to

the south of Camp Scott and those photogréphs, I understand

were found sometime after the homicides. Dé'you'know any-

thlng about those: photographs?

MR. FALLIS: If it please the Court, that question

"has been asked and answered and we would object to it on the

grounds - in order to save some time, he did ask about that

earlier.

THE (COURT: Sustained. You did, Mr. Isaacs.

MR“‘ISKACS._ I‘did cover that?

”THE counm. Yes, sir.

ﬂgq“ISAACS._ I apologize.

*y N

Thete were some photoqraphs ‘found at- Camp Scott
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later on, after:ghe fifst %eek. bid ycﬁ ever view those
photographs?

MR. EALLIS. If it please the Court, I would object

'to that on the same grcunds. That was asked about earlier.

. THE COURT. -He slalready enswered, Mr. Fallis. He
said no, I bel;ewél'

Q  Have you taken any recent statements from anybody

that you interviewed during this investigation?

A  No, sir.
Q ' Any tape fecorded statements?
A No, sir.

Q Have you checked any items of evidence which were

‘submitted to any investlgative agency for analysxs?

A No, sir, not there on camp,-r-haven t.

Q How about off the caﬁb? Have you collectedjany
items of evidence off'fhe camp? - |

.A th personally, I ha?enft:: I had‘a'man-to bcing-me'
an item one time and Ilsent'if to tﬁe'lab; | |

Q  What item did he bring?

A I believe it was a dokelcan he had found;/

Q | Where, had that Coke can been found?

A It had been found —

MR. FALLIS. Excuse,me, Your Honor, I'm going to.

object unless the offxcer~was present when lt was found,_
.»1*, ] .

THE coggm. Sustained.
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By whom was that Coke can found?

Q
:'A Bates. A man by the name of Bates. .
Q . Do you knowtypere:he lives?
A Yes, sir. -. - | h
Q What is his addrese?
A I don't knéw his address.
Q Describe for me where he lives?
A He iives approximately -three miles squth or -

' correction ~ east of Locust Grove.

Q Do you know his first name?
A~'A Granville.
'[Q Did anyone offer to you any other items of evxdence '
that you submitted to someone for analysis?
A No, sir.
MR. ISAACS: Judge, may I have a moment to confer
with my client and Mr. Pitchlynn?
THE COﬁRT: Yes.

Q (By Mr. Isaacs) During the investigatidn on the

Camp Scott campgrounds, did anybody secure the tent, Tent No.

"7 on the first morning, June 13th?

MR. FALLIS: If 1t please the Court, '11"object

to that on the grounds” i% has been asked and answered., I

Wy

believe the guestion was askedi\ o

THE COURT: I belleve ne has testified that he

left without leaving anyene there, Mr. Isaacs.

Py

e
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MR. ISAACS: Well, my questlﬁn is, did anybody

secure the area? I know that. he left and nobody was there
but I wanted to know Lf anybedy securedhlt.
~ THE COURT: I undgrstand. You may answer, if you
know tho onswer. | j ' %
A | -Ndi to'oy knowie%go:: Tﬁeyfcooid'have.: I don't
know for sure, :
- Q Not the first day, you didn't see anybody cording
that off with rope, did you?
‘A No, sir, I never.
Q°  Did you ever hear any discussion about a towel
from‘one of the counselors’ tenéo?
MR. FALLIS: I object to £hat as asked ond answered.
I object to it on that grounds.
THE COU#T: Overruled. You may answef that.
A Yes, sir, I heard them talking about a towel.
| Q Did you see the towel?
A No, -sir.
Q Was that towel mentioned with reféiencelto having
been used to wipe up blood? o |
A " Not to nw knowledge._ Not to me.-‘
Q 'Did you hear them taiklng about a towel?
A I heard them talking about a towel, yes.
Q Dldvanybody mention. any glassegein your presence?
. T .

Not to my knoﬁlodgglmg; ol
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Q0  Any glasées' case? - . - T %;

A No, sir.

'MR. FALLIS: All this hag. been’ asked and answered

' more than one time. We're consuming aiiétfoﬁrﬁime here and

LR S

I would object on that grounds.
THE COURT: Sustained. gagyiothé¥7q$;§t;ons,lmr.
Isaacs? . | | o |
MR. ISAACS: No, sir. |
THE COURT: Any redirecé?

MR, FALLIS: Just one guestion, Your Honor.:

‘REDIRECT EXAMINATION

BY MR. FALLIS:

Q@ . Counsel asked jou if you secﬁ:gd £he‘@£ea,'-Ara you
saying you don't know if anybody seéured-#hewtentlﬁrea,‘pr
you know it was nofisecured? |

A I dén't know whéther anybody 5ecured it. It was
secured but I don't know when.

MR, FALLIS: Thank y§u. No further:questions.

MR. ISAACS: No questions.f‘ |

THE COURT: May this witréss be excusadf"

MR. wISEé‘ We would certq;n%x;égk that he be
excused so he may go back to his duéié%{ L

THE COURT: You may be exeggéa'iigﬁou;wish toﬁie;ve.

-

-

’ ‘f". o Ll e 2‘ % .
_ (WHEREUPON, the witness waB gxcused and withdrew

from the hearing room.) -
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MR. ISAACS: Judge, there's one WLtnass that asked

me during the noon hour when I was in the Law Llhrary if we

could give him 24-hour notice. That oneuby the name of
Carey. ' o ' 41! I:f.

MR, WISE: We would certainly %}k.fhééééh;ﬁ.Pri"
vilege be allowed. HKe's got a baby in ﬁhéthoépital.'

THE COURT: What's his name?

MR. WISE: Norman Carey,'an& I guess underx

subpoena by the Defendant.

MR, ISAACS: No, Norman Carey hasn't been subpoena-

ed by us.
THE COURT: All right, Mr. Carey will be on 24-hour
notice. Are you ready for your next witness?

MR. WISE: If it please the Court, the State would

next call David Parker.

THE COURT: Raise your right hand. Do you swear to

tell the truth, the whole truth and nothing but the truth, so
help you God?

THE WITNESS: 1 do.

DAVID RAY PARKER,

Called as a witness on behalf of the State, having been first

duly sworn, testifies as follows: .‘$ijm ;;i

DIRECT EXAMINATION

'BY MR. WISE:

Q WOuld you state your fuli name fo;;fhe"Cqutt.and the

=
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record, please? ' - T

A

Q
A
Q
A
Q

lance?

*

» © ¥ O

A David Ray Parker. - . ;;%i
Q Where do you live, David? .
A Pryor, Oklahoma, now, . B
Q  On June 13th of 1977, by whom were y;;l'.jemp]:ég‘.efi?j" )
| A Jim Green's Funeral, parﬁ-time and Ré%%#?n—?utina-
full time. o
Q On that particular morning, in the early morning

‘hours of appfoximately 6:00 o'clock or sometime thereafter,

" were you called to your services as employee of Green's Fun-

‘eral Home?

Yes. .

_In what capacity, please?

All I got that I thought it was a car wreck.
What was?your job then?
Well, just ambulance driver at that time.

Did you get a request for assistance by that ambu-~

Yes, sir. .

Did you reapond?

And where did you drive the ambulapce?{:ﬁhb dfbvé?

I drove.

Right.
~ Who was with you, if anyone? R ﬁ:g -
My dad, Paul Parker., - mi‘!: T?‘- ;}'
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a true representation of what you saw and observed when you

. at that location for some time?

Q And where did you drive the ambulance to} Mrl f
Parker? | | i i. d

A I drove straight to:Locust Grove, to the in§é§§§c—t
tion -~ was radioed to stop there and wait for the Shi%iéf'élv
Department and another ambulance.

.Q ‘pid you meet the Sheriff there at that lntersectxon:

o

Yes.

Q Did you follow them on to another location?
A Yes. |
Q Where was that location éé.best YOu.c§n1te;1 us?
A In the Camp Scott area; . ‘
Q pid you go to the scené of a txégédy in the Camp
Scott area? | | |

A Yes,.sir.

Q I'11l show you State's Exhibit No. 5, and ask is that

got there?
A Yes, sir, it is.
Q All right, sir. Now, Mr. Parker,'aé-yoﬁr obliéatioq

as an ambulance driver for Green's Funeral Home, did you stay

A Yea.. STLL T
, oy

Q  Can you tell us approximately when you arr;ved@

A Right at 7 00 o clock _“ y,' E 5”{1

o

Q  And who was there when you arrived and who was_with
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| but I think it was around 12 30.

9,

you when you arrived? ; 3*‘;: ;;it ﬁﬁ
A Well, there was me, my dadg R;ck Stephens and the

doctor and Pete Weaver and there;was a hlghway patrolman al-
‘ready there. o ' L LJP &

o
7 g

Q Do you know that patrolman -8 name, by chance?

A No, I can't remember lt,ﬁai know Lt”if I heard 1t.

'Q Would Berrxy -- Trooper Berry?

A Yes, Berry.

Q Now, die you remain there consistently fot some
time? | "

A Yes.

Q- .-Who assisted you? Did you leave that location

1ater in the day?

A Riéht.
Q Who left with you, yourlfather-or”someone else?
A No, Rick Stephens.

Q  Did you and Rick Stephens stay in that location

until you departed that area in an ambulance? .

A Yes.
Q  When did you leave the area? .
A It's been 8o long, I can' t remember the exact time

Q Did you take - or- did anyone put the bodles of those
Vlctlms YOu saw on State s Exhlblt Né 5 *in youx ambulance?

A Yes, me and Rlck Stephens loaded them.

;:'--,,".

- aD
RET

e -, -

- 349 .
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Funeral Service and notified him that we were going on to

_the call?

Q And tell us, how many did you put in there - the KE

victimg?
A aAll £hree.

You and Rick Stephens did that personally?

Q

A Right. ‘

Q Where did you go with those three victims?
‘A To the State Medical Examiner.

Ql Whereiis that at?

A In Tulsa.

Q Approximately what time, if you know, did you arriv%

there?:

A~ About 1:30 or fifteen until 2:00, somewhere in

there., It wésrabout an hour and fifteen minutes longer than

when we left.

: Q ° Did you stop and do anything out of the ordinary
between the time you left Camp Scott with these three victims
until you got to the State Medical ‘Examiner's office?

A Made one stop in Chouteau .and he phoned Jim Green's

Tulsa.

Q Did one of you stay in the car and one of you made

A I stayed in the car.

Q Did someone there at the Medical Examiner's office_7?”;;

accept your delivery of those three victims?




7

-
Q
-
=

]
4

.

PENGAD COQ., BAYONNE, R.J. 07002

)

a W b

-3

10

12

13

14

‘15

16

17
18
19

20

21

22

23

24

25

A :' Yes, but I don't know his name.
Q  Were there other people there that were law en~
forcemaﬁt or .State Agency?
. A | I don't know..
Q - But you did make the delivery to“fhe.aﬁﬁhqrity
there? | | |
A ﬁight.
MR. WISE: I don't have.any'furthér questions.  Youy
witness, counselor.
CROSS EXAMINATION
BY MR._ISAA¢S=
Q  Mr. Parker, on the 13th dayiof June, what time
did you get thé call to go out to Caﬁp Scott? |
A I was asleep and I thinkvit was about 6:30.
Q bo you remember who called you? | _
A No, I didn't get the call. My mother got the call
and woke me up and I Jumped into som§ clothes and took off.
Q About what time was it when you arrived at Camp
Scott? | - |
_'A Right around 7:00, a 1ittié after, soggthigé 1ike '
that, - | J
Q When you hit that frdnt gahe there*in'thé.areé of
what they call "Cookie Trail", was there éomeﬁody tﬁeré'to

meet you?

A No., No, theréuwasn't. We made a wroné‘turn and
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went on down to some buildings there and then a person led us

to the scene.
- Q '.Do you know the nédme of tﬁat person, Mr. Parker?
A No, I don'f.
d How many vehicles were parked in the road leading
to the Kiowa Unit wheﬁ‘you got there?
This diagram here to your left is the representa~l
tion of the unit, tents being these X's, this being the road

down to the unit. - Can you tell ﬁe how many cars were parked

_in the road when you arrived?

A, No, the only car that I remember secing there was
the highway patrol and he wasn't right in the road.

Q Where was he?

A Somewhere about where that "X" is.

Q - Those other cars, you don't remember?
‘A No.
Q ~Were there any other persons in the Kiowa Unit when

‘you went down . there?

A I dpnft undersﬁand what you mean.

Q Was there any other people in the area when you

went down there?

A No, but just a few minutes later, the guy - the

groundskeeper ~ I remember seeing him there.

Q Where was he, Mr. Parker?

A Somewhere around where the ambulances wére parked.
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Q  You say fambulandes"Qu How mahy‘aﬂbulances-ﬁere
parked there? |
A Well, there were two Greén ambulances and one
Wilson-Cunningham ambulance, so there wére three.
Q  But your ambulance was: the first one there; is that
correcﬁ?
A Right,.but my ambulance wa# n6£ the 6né3we took
them to Tulsa in.
Q Whose did you take on to Tulsa?.
A It wﬁs Rick Stephens f;om Jim Greenfé.
Q- Pardon? |
A From Jim Green's, it was anothér Oné,
Q Mr. Parker, when yoﬁ éffived at'thefki6§§ ﬁgit.;£ea,
did you ge£ out of your car and talk to somabo&y?r
A No, I didn't. |

Q What did you do, park?

A Yes.

Q Then what did you 30?

A Jgst'stOSd around and watched.
':Q Where did yoﬁ stand?

A

Wel;, I went over pretty close to the bodies, not
really close.
Q  How close?

a About as far as we are.

MR. ISAACS: Could we let the record show that it's
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-.perty laying on the grouhd?

about fifteen feet; is that satisfactory?
| MR, WISE: (No response.)
‘MR. ISAACS: I don't kqow if it's a free thréw or.
a long shot. | |
'Q Mr., Parker, after fou went out and yoﬁ looked at

the bodies, I want you to describe for me in your own words

what you saw?

A I seen two sleeping bags and one girl laying outsid4 :

the sleeping bag. She was laying pariially on the sleeping

bag.

Q Mr, Parker, did you see any items of personal pro-

A I seen a roll of ﬁape and a flaéhlight.

Q Did you see any rope there?
A: Yes. |
Q Where was that rope?

. A

I seen some around one of the girl's neck.

C

Would you describe that rope for me?
A . It just looked like one of those cotton ropes, all

cotton ropes.
‘ Q - Did you see any other rope or cord in that area?

A No, that's all'I can remember seeing.

Q How long did you stand'theré by~the‘bodies?

A O0ff and on most of that morning.

Q  Did you conduct any search or help law enforcement

361
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| .officers in that area conduct the search of the Kiowa Unit

 Tarea?
A
s 0
- A
Q

A
this is

Q

the one

A
the way

Q

A

Q
A
Q
A

vary . .

did or n

L

the drawing, where you stood?

this "X" is right here, that's what they call the unit kitchen

7, where the little girls were before they were ﬁakén over

herxe under the trees.

tion that you walked through the camp area; is that correct?

Yes, sir.
Tell me about that?
We just started at the road, some of us lined ac:os&.

Would you step down and show me on the diagram, on

Well, I still doh't understand it thordughly. Say

These are the tents, this is the staff tent whete

labeled. This is the fire wall, and this is Tent No.

We started at this road and searched this way, all

to'the tent.,

All right, that would be in a northwesterly”direc-

Yes.

Who participated in that search with you?
" I don't remembex everyoﬁe; Me and my dad and -~
Mr. Stephens?

== and two Deputy Sheriffs. I don't femember if he

ot.

Who else was out there at the camp with the ambulan?%
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;eﬁheﬁlthan you and your dad and Mr, Stephéns?

-Wilson“and Cunningham, but I don't know his name - from

2

pieces of

They found a stlcker.

bag or something, a little green sticker.

.

A

Q

A

‘.LqéusﬁvGrove - it was a Locust Grove unit.

Q

A

Q

A

Q

A

.

A
Q .
A

it was,.

. A‘_‘_

think, 'and it was ‘right be31de of a little bush.

ot
.

R

£

I don't know the guy's name. He works for Green,

Did he participate in that search with you?
I don't know that either.

How about any highway patrolmen?

I don't know.

ﬁhen you céhducted that.search,zdid you find any
evidence that were turned over to law enforcement?

I didn t, but several of them found pieces of thingJ.

What kind of sticker?

Something that looked like it come off a sleeping

Where was that found?

I don't have no idea.
Did anybody find anything alse?

There was something else but I can't remember what

Did you see a pair of glasses or a glasses cage?

I can't remember which it was but it was glasses, I

Can you show me on the diagram where the glasses




- FDRM 404

PENGAD CG., BAYONRE, N.J. 07002

- ST U N

® =~

10
11
12

13

14

15

16
17
18
19

21

22

23

24
25

Aiﬁﬂi'Q ' All right. Would you put a "GL"' for glasses where

bush we marked them by.

tney found the glasses?
ﬁ o (Wltness complies ) |
Q- “ I'll hand you what has bean marked as State s
Exhibit 11 and ask if you can ident;fy what that is?
A It is a pa;r of glassesr
Q Have ydu seen théée'before?

Al I can t say if that's the glasses but I seen glasseJ
like those.'

Q Axe those the glasses that were found where you
have written "GL“ on the blackboard?

A Yes, they look like them because there's the little

Q  Which bush is thaﬁ?":
A Right here (indigatiné)..
MR. ISAACS: Let the recofd show he's indicatiﬁg

a bush in the upper left hand corner of this picture.

Q If you saw a picture of the glasses case, would
thgt he;p.you recall ifryou saw. those that morning?

‘~5A5ﬁﬂidmmtit.%

e Q 'wﬁ§u£KYOu can't remémbér what they looked like; right?
i  A t }ﬁog"' |

~.vaethsee°that'before?
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iﬁij No, " I doﬁ‘t remembexr.

é After you conducted that search w1th those folks,

74

what else dxd you do wh11e you were ‘in the Kiowa ‘Unit?

A;- ‘Went baék and stood around and listened to people
and then we 1oa&eé.up the girls and took them on to Tulsa.

Q‘ Dxd you wear boots, Mr. Parker?

A .Np( I didn't then;

Q | Tennis shoes? .

a No. They're coach's shoes. They'ﬁe liké.tgnnis
shoes but they've got rubber bottoms on them. That'é what
I had on that morning.

Q What kind of soies do they have on them?

A I don't know how to tell you. They'ke,;ﬁbber.
Look 1like tracks'on them,

| Q Liké on a tire?

A No; like on a caterpillar track - yoﬁukndw whqt"
it looks like? They're coach's shoes,

Q Did you ever look in Tent No..f?

A No, sir, |

Q Did anybody talk to you about some items =~ some
musicalv-ﬂgpmg instrument of a musical nature, ébmething to
use to piéf’algﬁéicgi instrument being found in the ‘area of
the tent? | ) |

A No, sir.ji

Q. .. Did you ever see such an item?

.




ACA

-  FORM

PENGAD CO., BAYONHNE. N.J. 07002

O n A W

-3

10

11

12

13

14

15

16
17

18
19

20
21

22

23

25 |

A NO';_*'S:‘J'.I’ - : \— _::5.:_
Q Whé;-élsé-did-Ybu do while you were in the Kiowa
Unit? L fir o

.

<
K

A Hegégé;them;'
MR, WISE: If it please the Court, ‘we would object

at this time. The direct examination of this witness dealt

with him being an ambulance driver} picking up the three

victims. and taking them on to the Medical Examiner's office.
We have éllowed without objection this wide discovery of
cross-examination. Now he's asking a guestion ﬁhat doesn’'t
have any specific answer to it.. Welwill}ﬁhve to object at
this time that this latitude-of cross-examiﬂation be limited,
Your Honor. | |

THE COURT: Objection is sustainéd.  Itfs beyond.

the scope of direct examination. ' You may ask thr next

‘question.

MR. ISAACS: Judge, I believe the scope is that he
was down there in the Kiowa Unit.. |

THE COURT: You may specifically ask questions about

the material covered on'diréct‘examination.

" Q Did ‘you conduct any more searches?
A No, sir, 7, I

Q Did you stand ‘thg¥e by the bodies until you loaded

o~
h

-

them? . N

e e

A Righti !

s
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Q How long axg;youfgta

ﬁg’therevaftér you éondﬁcted:
your search? o

A Until.itiwéé-;iﬁe'tolggave;.I don't know.

Q I beliéve;ggp'saiﬂithéé after noon sometime; is

)

that correct? ,,ff ; .

A seems like it.

Q Did you eat lunch before you left?

.A No, sir. .

Q' pid gnybody eat lunch before you left there with
'those.bodies? ‘

A. Not to my knowledge, no.

Q  You said Rick Stephens was with you; is that

correct?

A Yes, sir,

Q Did Rick have on teniis shoes?
A I don't know, |

Q Boots?

A 1 don't know.

- :Q What did yoﬁ and Rick do while you waited there by
the bodies?
A A Just stoodharounq“ag§ talke&.

Q .You said yéﬁ'ébdlgi?k want to Tulsa and where did
your dad go? A

Kt

A Béck to Salina, R

Q What kind qf.ﬁéotwgg; did your dad have on?
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A Cowboy boots.

Q M;;'Earker, whé“bwhs éiﬁ; Green's Funerél Home?
Al 'Jim'dreen'é Euner;f Héméi

Q Jim Gfeeh?b' . .

A It's hiﬁ; as f#r as-Iﬂknow;?:

Q Were you.the fi:ét'pedﬁié called to Camp Scott?

A I don't know that. Like I saia, my mother got the

"call; I don't know.

Q .But y&ﬁr'ambulance was gﬁélfirst one there; correct!
A I ﬁas the first one.in Locusﬁ Grove. Then we
went étraight:to the scene. I followed the Shériff's-Depart-
ment ané‘ahothgr'ambulance. "
Q Was that other ambulance a Green ambﬁlance?
A Yes. The one Rick Stephens was driving.

Q Who out of the Mayes County Sheriff's Office led

'ybu down to Camp Scott?

A I'm not for sure. I think it was Pete Weaver.
Q Who told you when you coqld remove the bodies?
A T think it was the Oklahoma State Bureau.

Q One of the Agents?

A " Yes.

Q Was Mr. Kennedy ggéf;$ A:;;é %éll§ﬁ§?

A . I don't recall th%i#'hameéfi

Q Have ybu told me eﬁerythipglygﬁ know about this'case
A Do what? BT |
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case?

A Yes, sir.

MR. ISAACS: Thank you.
THE COURT: Redirect?'ig,if iVif' e .
MR, WISE: No, Your HOdéEQ;anﬂﬁ§e would ask,thar
this witness be excused so he Eanlretern his normal acts of
life, |
| THE COURT : Yeu}repexEﬁeed:if yod.wish to leave.
(WHEREUPON , the witness was excused and.witﬁdreW-
from the hearing room.) |
MR. WISE: If it Please the COurt, our next witness
will be an expert witness and will requlre some preparation
in time.
TﬁE COUhT: Do you want to take a short recess?
VMR. WISE: Yes.
THE COURT: About a ten minute recess?
MR. FALLIS: I'm sorrxy. In that regard, we'd llke
an audience with the Court in camera because it may be neces-
sary for a longer delay than that and we want to apprlse the

Court as to why.

THE COURT: Mr. Isaacs, why don't ygﬁ_and-the
Defendant and the State come backtenq'weﬁli'telk about whateve

you want to talk about. - .ffﬁu’ ST

.,

(At this poznt in the proaeedlngs, a: dlscussion was
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held in chambers, the contents of which?wg;e%not;méaé a
part of the record.) -

THE COURT:. For purposes of ?&é;an&ti;n,fit has
baen agreed by the State and Defense, gfﬁef a;;%ngibg seSsion’
of direct examination and cross examinatibn tdd#y,;thaﬁ-tﬁe,
first expert witness in the case will naﬁ‘takg;ige stand
until tomorrow morning. For that reason, Court is adjourned
until tomorrow morning‘at 9:45 a. m. and the Court will ask
you to‘iemaiﬂ seated until the Défendant.'Mr. Hért; has been
removed from the courtroom. You may do it at'this.time.

We are adjourned for today.

(WHEREU?ON. the cause in hearing was recessed until

9:45 a. m., on the 9th day of June, 1978.)




